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ANTENE SO VSEPOVSOD
POZABLJEN STARI IZOLSKI VODOVOD I ZAPRTI ROPARJI IZ MEDOŠEV

PROSLAVA V NOVI MARINI
(Mef) Čez teden dni bo v vzhodnem zalivu slovesnost, ki 
bo marsikoga presenetila. Yahting center bo namreč predal 
namenu ploščad za dvig plovil na kateri bo stalo novo 
veliko dvigalo, hkrati bodo pokazali prvi hangar za 
popravilo plovil, ki so ga uredili v neposredni soseščini. 
Na ta način se je dejansko začelo počasno 
prestrukturiranje ladjedelnice, ki je prav v torek slavila 
obletnico, ki seje seveda nihče ni spomnil, čeprav seje še 
nedolgo tega nad vhodom bočil napis Ladjedelnica 2. 
oktober Izola. Spremenili so se časi, spremenil se je 
sistem, spremenili so se lastniki, spremenil se je program 
in spremenilo se je ime na vhodu v Izolo, kjer zdaj velika 
tabla opozarja na jahtni center oziroma "marino na 
suhem".
Program pravzaprav ni posebej nov, saj je bil zapisan in 

zarisan že v prvotnem 
programu gradnje izolske 
marine, kjer je bil zahodni 
zaliv predviden za vodno in 
kopensko spravilo bark,

K Banka Koper

m

vzhodni pa za servisiranje in druga "umazana" dela 
povezana z navtičnim turizmom. Glede na takšen razvoj 
dogodkov je torej vse bolj jasno, da je spor med lastniki 
marine v zahodnem zalivu in lastniki ladjedelnice in 
jahtnega centra bolj ali manj medijski oziroma navidezen, 
saj se v resnici marinski program nadaljuje po starem in 
občina Izola od vseh teh poslovnih projektov še naprej 
nima nobenega konkretnega zaslužka. Nekoliko 
nenavadno je tudi, da je tako resno podjetje, kot je 
Istrabenz že vsaj dvakrat občinskemu svetu nakazal 
zainteresiranost za izolsko marino pa potem iz vsega ni 
bilo nič, čeprav ima Istrabenz v izolski marini lepo število 
privezov, ki pa jih (po informacijah iz občinske hiše) sploh 
ne trži.
Kakorkoli že, skorajšnja slovesnost v vzhodnem zalivu je 
napoved izboljšanja navtičnih uslug v Izoli, ladjedelnica 
pa na ta način počasi že najavlja svoje slovo iz našega 
mesta. Če že ne prvega se vsaj drugega dejstva zagotovo 
veseli velika večina Izolanov.

TRGOVINA Z AVTODELI
d.o.o. Izola 
TRGOVSKA 4 
IZOLA

POCENI BRISALCI CHAMPION
ČISTILO VETROBR. STEKLA 11 440 SIT

ANTIFRIZ 100% KONC. 11 495 SIT
________ GASILNI APARAT 1 Kg 1.265 SIT

tel.: 05/641 57 78,641 66 08 e-mail: tecom.izola@siol.net 
odprto od 8 00 do 17.00 ure

VESELO OTROŠTVO

DROGA

Teden otroka se je v Izoli začel v konodvorani. 
Pravzaprav gre za simbolično dejanje s katerim so 
organizatorji želeli mlade seznaniti s filmsko 
umetnostjo in predvsem z užitki spremljanja filmskih 
predstav na velikem platnu. Pokazalo se je namreč, da 
veliko osnovnošolcev še ni videlo filma v konodvorani 
in podobno je z gledališčem, z galerijami, s koncerti in 
drugimi dogodki, ki ta svet lahko naredijo lepšega.
Žal so šolski programi takšni, da je te vrste 
"izobraževanja" vse manj, vse manj je tudi časa, ki ga 
svojim otrokom lahko namenijo starši in tako nastajajo 
generacije, ki takšnih "kulturnih" želja niti ne poznajo. 
In če gre odločitvi organizatorjev za te vrste uvod v 
teden otroka vsa pohvala nekoliko preseneča podatek, 
da so učitelji v sodelovanju s filmskim distributerjem 
za ogled ob dnevu otroka izbrali film Scarry movie 
(komična grozljivka). Kaj bolj vzgojnega in otročjega 
pa bi že lahko našli.

www.slo-istra.com
izolske spletne strani

IZOLA, tel.: 616 80 00

Izdelki
za zdravo življenje

Tomažičeva 10, Izola
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 
Un*: S-12, 1»-11, «obott: B-12

Tel 640 - 40 - 644. oktober 200 J



To rubriko seveda že dobro poznate in ni treba ponavljati, da v njej 
objavljamo različna pisma, namenjena uredništvu ali drugim bralcem 
Mandrača. Skratka: Zanimajo nas pisma z vsebino in z veseljem jih bomo 
še naprej objavljali._______

DESKARJI IN DELAMARIS
V enem od Mandračev (mislim, da avgusta po tisti nori burji) sem prebral, kako 
je Izola negostoljubna do surfačev, ki pridejo s celine (Lj, KR itd) in tudi 
sendviča ne morejo kupit (nekaj v tem stilu). Pa mislim, da v naših pogovorih ni 
zaznati, da bi bil to glavni problem.
Bolj nam greni surfarijo izpust iz industrijske cone (verjetno Delamaris) malo 
naprej od plaže slepih. Čim zapiha burja, se pojavi masten madež, ki potem s 
tokom plava mimo svetilnika proti San Simonu. Madež je masten in zaudarja po 
ribah ali po ribji moki ali po ribjih odpadkih! Stari mački se ga izogibamo, mladi 
pa, ki tega ne vedo mnogokrat padejo vanj in mnogo jih ima težave s prebavo, po 
domače kozlajo ko vidre! Da ne govorim, kako zaudarjamo po končani surfariji! 
Ali ne bi v Delamarisu čakali na nočne burje?

Pozrav iz Borovnice!
Ernest

KOMAJ VERJETNO-ODMEV
V zadnji številki Mandrača ste objavili Komaj verjetno izolsko zgodbo. In ji tudi 
res ni verjeti vsega, o čemer pripoveduje. Družine, o kateri pišete, sicer ne 
poznam dobro, vsekakor pa z drugega zornega kota kot tisti sosedje, ki so 
novinarju dali snov za članek. Tako lahko povem, da starejša hčerka ni stara 16 
let, osnovno šolo je končala in zdaj že pridno nadaljuje šolanje. Je prava 
ljubiteljica knjig in v Izoli najbrž ni otroka njene starosti, ki bi prebral toliko 
leposlovnih knjig kot ona. Redno je tudi zahajala v Središče za samostojno 
učenje, ki deluje v okviru Matične knjižnice Izola in se z veseljem učila 
angleščino, matematiko, biologijo, italijanščino in pisala seminarske naloge. 
Tudi mlajša je prizadevna v šoli in zvesta obiskovalka knjižnice, kamor prihaja 
sama, s sestro ali pa z očetom, ki prav lepo skrbi zanjo in tudi sam rad bere. 
Kolikor vem, tudi tisto o alkoholu ne drži!
Pregovor pravi: sosedov obraz - naše zrcalo. K dobrim sosedskim odnosom prav 
gotovo ne sodijo obrekovanje in polovične resnice.

Špela Pahor

VPRASANJA-POBUDE-ODGOVORI
1. Alojz Padar (SDS) je predlagal naj občinski svet obsodi 
teroristično dejanje v ZDA in izrazi solidarnost s prebivalci ZDA.

- Občina izola je v imenu občinskega sveta poslala veleposlaništvu 

ZDA v R Sloveniji telegram z omenjeno vsebino.

2. Tomaž Marin Jamnik (ZLSD) dal pobudo, naj se občina Izola v 
sodelovanju s Koprom in Piranom prijavi kot kandidatka za 
organizatorja Sredozemskih iger v prvem možnem terminu.

- Županja Breda Pečan je pobudo uvrstila na dnevni red koordinacije 
županov treh obalnih občin. O odzivih v sosednjih občinah bo poročala 

občinskemu svetu.

3. Robert Mulec (LDS) je zastavil vprašanja v zvezi s prenovo 
parka Pietro Coppo. Koliko je prenova stala, od kod sredstva za 
investicijo in kako je bilo z izbiro izvajalca.

- JP Komunala je odgovorila na 1. in 3. vprašanje. Prenova je stala 30 
milijonov tolarjev (29.995.554,14 Sit), naj višje postavke so bile: 

ureditev parkovnih poti, ureditev namakalnega sistema, zamenjava 
robnikov zelenic in hortikulturna ureditev. Pri naročanju potrebnega 

materiala in storitev je JP Komunala upoštevala določila veljavnega 
Zakona o javnih naročilih. Občina Izola pa je odgovorila na 2. 
vprašanje: Za prenovo parka je bilo v postavki investicijski transferi 
javnim podjetjem namenjenih 30 milijonov tolarjev iz občinskega 

proračuna.

4. Alojz Padar (SDS) je vprašal o ureditvi prostora med telovadnico 
Livade in južnim parkiriščem, kjer naj bi uredili park z otroškim 
igriščem.

- Strokovne podlage za načrtovanje športnih in otroških igrišč so 

obravnavane v programu razvoja prostočasovnih površin in objektov, ki 

bi ga morali obravnavati že na tej seji OS a so ga prenesli na naslednjo 

sejo občinskega sveta.

5. Loridan Kaligarič (samostojni-LDS) in Alojz Padar (SDS) sta 
zastavila vprašanja v zvezi s postavljanjem antenskih stolpov in 
baznih postaj za GSM telefonijo.

Odgovori so delno zajeti v članku o antenskih stolpih v tokratnem 

Mandraču.

Meja brez miru
Uredništvo Mandrača je v zadnji številki objavilo drobno informacijo o 
delovanju Civilne družbe Slovenije za mejo v Istri. Poročilo se nanaša na 
tiskovno konferenco, ki je bila sklicana ne dolgo od tega. Temu kratkemu 
poročilu, naj mi bo dovoljeno, bom napravil droben popravek in dodal droban 
dodatek. Civilna družba Slovenije za mejo v Istri ne bo zaprosila mednarodno 
arbitražo za pomoč pri razmejevanju. Civilna družba nima te kompetence. Če 
referendum (na vprašanje: Ste za to, da podarimo Hrvaški del nacionalnega 
ozemlja?) uspe, potem je mednarodna arbitraža edina in zadnja pot k razrešitvi 
tega vprašanja!
Meja na reki Mimi. Seveda, ta zahteva je z argumenti utemeljena, kot je nasproti 
temu neutemeljena hrvaška zahteva po polovici Piranskega zaliva. Ob tem 
vprašanju je največja slovenska sramota to, da ne zahtevamo, kar je našega in da 
to svoje prostodušno prepuščamo tujemu (z jezo na vsakega, ki temu 
nasprotuje!). Takšen je pač značaj Slovencev. Daje res takšen, pove tudi dejstvo, 
da je bila Peterletova vlada prva v novi državi, ki je (izdajalsko) odpisala 
slovensko nacionalno ozemlje! (Kdo že, so bili člani te vlade? In nanje sem 
prisegal!) Čudijo pa me borci NOB, da niso drugačni, s čimer postavljajo pod 
velik vprašaj svojo nekdanjo borbo za nacionalno osvoboditev Slovenije.

Predsednik Civilne družbe Slovenije za mejo v Istri
Frane Goljevšček

2RM/WliMfc/M. je tednik izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel. 05/640 00 10, fax. 05/640 00 15 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar, 
M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 180 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/640 0010
e-mail: MANDRAC@S-NET.NET
ŽR: 51430 - 603 - 32431 / Tisk: B1ROGRAF1KA BORI, Izola

Društvo za zdravje srca in ožilja -
podružnica za Slovensko Istro

vabi, da se jim pridružite na pohodu za srce

v nedeljo, 7.10.01 po lepi, še nepoznani poti 
od Brgoda do vrha Slavnika.
Rekreativne hoje bo približno 5 ur

Odhod iz Kopra iz Ukmarjevega trga ob 8,00 z osebnimi avtomobili. 
Pohod bo vodil Darko Turk. Zdravstveni sodelavci podružnice za 

srce bodo ob vznožju in na vrhu merili krvni tlak in svetovali o 
zdravem življenju.

INDUSTRIJSKA CESTA B.ŠT., 6310 IZOLA 
(poleg novega kompleksa DROGE)
tel 05 640 42 53 a»»
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29. seja Občinskega sveta

BO LEKARNA POSTALA BANKA ?
Svetniki so zavrnili odpis plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča Splošni bolnišnici Izola. Sprejet 
je odlok o varstvu pred požarom, naprodaj gre tzdi stavba lekarne na trgu revolucije.

Septembrska seja občinskega sveta je bila precej drugačna od tistih, 
ki smo jih spremljali v letošnjem letu. Občinski svetniki so namreč z 
veliko mero tolerance in medsebojnega spoštovanja obdelali vse 
točke dnevnega reda in jih tudi večinsko potrdili z izjemo predloga 
o odpisu nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2000 
in oprostitev plačila nadomestila za leto 2001 Splošni bolnišnici 
Izola. Sicer pa pojdimo po vrsti.

IZVRŠEVANJE PRORAČUNA
Občinski svetniki so po poročilih vseh odborov, ki so pregledali 

omenjeni dokument, ugotovili, da poročilo lahko sprejmejo, seznanili pa 

so se tudi s predlogi Nadzornega odbora občine Izola, naj občinska 

uprava pospeši prodajo zgradb in poslovnih prostorov, izterja vse 

predpisane občinske dajatve ter neplačane terjatve, tako da zadolževanje 

občinskega proračuna ne bi bilo potrebno. Ubčinske strokovne službe so 

tudi pojasnile, da se občina v tem polletju ni dodatno zadolževala.

POŽARNI ODLOK SPREJET
Vsebino odloka o varstvu pred požarom v občini Izola smo že 

predstavili v prejšnjem Mandraču, tokrat lahko le ponovimo, da so 

svetniki ZZP vložili amandma s katerim so predlagali črtanje 14. člena, 

ki je govoril o možnosti uvedbe požarne takse. Glede na to, da so po 

razpravi v odborih občinskega sveta to predvideli tudi v občinskih 

strokovnih službah je tako preoblikovan odlok doživel skoraj soglasno 

podporo.

Z odlokom so se svetniki obvezali, da bodo iz sredstev občinskega 

proračuna za požarno varnost namenili več denarja kot doslej, od kod ga 

bodo pobrali pa bo morala ugotoviti občinska strokovna služba, vendar 

pravijo, da ob postopnem povečevanju sredstev to ne bi smel biti 

prevelik problem.

Seveda je za vsakega od nas, posebej pa za tiste, ki imajo vrtove, njive, 

vinograde ali sadovnjake pomembno določilo, ki govori o kurjenju na 

prostem. Te vrste "čiščenja" zemljišča bo treba v bodoče obvezno 

prijaviti (brezplačno), kazni za nespoštovanje tega določila pa bodo kar 

zasoljene (25.000 tolarjev).

ZAZIDALNI NAČRTI
Občinski svetniki so v prvem branju potrdili osnutek urbanističnega 

programa na območju zazidalnega načrta Malija ter nekatere spremembe 

v urbanističnih načrtih za področje Livade II. ter območje ZN Kajuhova 

- Morer. Za slednjega je posebej 

zanimivo, da predvideva gradnjo 

nove vpadnice na Prešernovo 

cesto (približno na polovici 

razdalje med prvim in drugim 

semaforjem - v višini stadiona).

TAm je tudi predvideno dodatno 

semaforizirano križišče, čeprav 

strokovnjaki menijo, da bi tam 

bilo učinkovitejše krožno 

križišče.

#

BO LEKARNA POSTALA BANKA
Prodaja občinskega premoženja je eden od zelo pomembnih virov 
občinskega proračuna, še posebej zdaj, ko mora občina Izola 
takorekoč v celoti pokriti gradnjo novega zdravstvenega doma. 
Med najpomembnejšimi objekti za prodajo je gotovo stari 
zdravstveni dom, reševalna postaja, stari italijanski vrtec in zdaj 
tudi eden najbolj markantnih objektov v središču Izole. Gre za 
stavbo, vilo, v kateri danes domuje lekarna na Trgu revolucije 3.

Ker se bo lekarna v kratkem preselila v novozgrajeni zdravstveni dom je 

interes za nakup stavbe, ki je občinska last, pokazala Nova ljubljanska 

banka. Občinske strokovne službe oziroma uradni cenilec Salko Pivač, 

so pripravile cenitev objekta, ki je bila tudi osnova za razpis javne 
dražbe, ki bo objavljena v naslednji številki Uradnega lista. Prostor 

obsega pritličje (115 m2), prostor v prvem nadstropju (19,35 m2), 

skupni prostori (17,80 m2) in sorazmerni del dvorišča. V stavbi so 

namreč tudi stanovanja v zasebni lasti.

Po cenitvenem izračunu je skupaj 152 m2 poslovnega prostora, ki je 

zaradi donosne lokacije in drugih kriterijev ocenjen s faktorjem 1,51 

vreden 51.415,717,71 Sit Izklicna cena, ki predstavlja revalorizirano 

vrednost na dan 20. 9. 2001 znaša 53.333.523 tolarjev.
Kot rečeno bo javna dražba v petek, 15. oktobra ob 9.00 zjutraj v sejni 

sobi Občine Izola v Postojnski ulici. Seveda pa bo, tudi na predlog 

odbora za gospodarstvo in finance, prostor prodan na javni dražbi z 

navedbo, da se tam lahko izvaja le nemoteča poslovna dejavnost.

O PROSTEM ČASU NASLEDNJIČ
Kot smo napovedali je županja Breda Pečan predlagala umik točke 

dnevnega reda o programu razvoja prostočasovnih površin v občini 

Izola. Obsežen dokument namreč ni pravočasno prispel do občinskih 

svetnikov in glede na dogovore iz zadnjih sej je predlagatelj umaknil 

razpravo o tej točki dnevnega reda. Seveda ni s tem nič izgubljenega, saj 

gre vendarle za dokument, ki dolgoročno načrtuje gradnjo in urejanje 

športnih objektov, rekreacijskih površin, parkov, zelenic in igrišč. 

Gradivo bodo svetniki dobili v obravnavo na naslednji seji, potem pa bo 

začelo svojo pot v zainteresirano javnost, ki jo predstavljamo 

pravzaprav vsi: otroci, rekreativci in športniki.
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Teden otroka v

ZA BOL) USTVARJALNO OTROŠTVO
Vrsta prireditev ob tednu otroka v izolski občini. Društvo prijateljev mladine je posebno 
pozornost namenilo prebujanju ustvarjalnosti najmlajših. V ponedeljek je bil tudi 
mednarodni dan starejših občanov.

Letos oživljeno Društvo prijateljev mladine Izola je ob Tednu 
otroka pripravilo kar nekaj prireditev, na katerih so sodelovali tako 
predšolski otroci, kot tudi šolarji.
V ponedeljek so se skupine otrok iz vseh izolskih osnovnih šol zbrale v 
prostorih izolskega kina, kjer so si za začetek Tedna otroka ogledali 
prvi mladinski film z naslovom Zgodba o medvedku Sulčku in 
metuljčku, ki ga je leta 1956 posnel režiser Jane Kavčič (žal se 
projekcije filma zaradi bolezni ni mogel udeležiti), zgodbo pa je v filmu 
pripovedoval vselej aktualni Frane Milčinski - Ježek, nato so si 
ogledali še risanko Cesarjeva nova podoba
V torek so otroci iz vrtca Livade in vrtca Mavrica sodelovali na 
Ex-temporu, kjer so skupaj z umetniki iz "Lokalov za 1 tolar"
Marjanom Kraljem, Milanom Obradovičem Karpom, Marjanom 
Motohom in Andrejem Trobentarjem risal po papirju in pločniku terr 
izdelovali lepljenke in izdelke iz testa.
Žal je za sredo napovedano risanje grafitov odpadlo, ker zaradi dežja v 
prejšnjih dneh ni bilo mogoče pripraviti prave podlage, bo pa zato 
četrkovo dogajanje potekalo po programu: v MIC - u bodo otrokom na 
voljo računalniške igrice , popoldne ob 17. pa bo v prostorih Rdečega 
križa predavanje socialne delavke Mirjane Palčič Bubnič.
Za pravšnji zaključek Tedna otroka pa se bo v petek popoldne med 
16.00 in 20.00 uro v prostorih DPM peklo in jedlo palačinke.
Sicer pa so ob Tednu otroka pripravile svoje prireditve tudi vzgojiteljice 
v vrtcih in učiteljice v šolah, nekaj utrinkov pa objavljamo tudi na tej 
strani našega časopisa. (K.B.)______________________________________

Društvo prijateljev mladine Izola
PROGRAM ZA TEDEN OTROKA 2001

4. 10. 2001 - Ob 17. uri v prostorih MIC v stari italijanski šoli 
predstavitev družabnih iger za otroke od 11-14 let.
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Ravno tako ob 17. uri pa bo v prostorih predavalnice RK Izola 
predavanje dipl. soc. delavke Mirjane Palčič - Bubnič na temo 

Kakšen starš želim biti.

5. 10. 2001 - V prostorih DPM Izola (otroška delavnica Zvezdice) 
bomo za zaključek tedna otroka 

skupaj pekli in jedli palačinke od 16. do 20. ure.

Vabljeni, da se nam pridružite!!

VRTEC MAVRICA IZOLA
SKUPAJ V GIBANJU 

Telovadimo skupaj v telovadnici enote Livade
otroci od 1 - 3 let skupaj s starši
sreda, 10. 10. 2001 ob 17.30 
sreda, 17. 10. 2001 ob 17.30

Vsi na skiro od Lonke do San Simona
ponedeljek, 8. 10. 2001 ob 17. uri, družine 

zbirno mesto: Lonka (ob morju)

Družinski pohod skozi tunel
sobota, 20. 10. 2001 ob 9. uri 

zbirno mesto: Enota Livade (vhod v telovadnico)
Pohod bo potekal mimo OŠ Livade, skozi vinograd, po makedamski poti nad 
Jagodjem, nato skozi tunel, kjer bomo zavili levo do taborniškega prostora. 

Tam se bomo odpočili in se vrnili mimo benzinske črpalke ob avtocesti skozi 
podhod in vinograd, mimo OŠ Livade do zbirnega mesta, kjer se bomo 

poslovili. Ura vrnitve - predvidoma ob 12. uri. Vabljenil

V primeru slabega vremena dejavnosti na prostem odpadejo.

CENTER ZA SOCIALNO DELO IZOLA 
v sodelovanju z

OSNOVNO ŠOLO VOJKE ŠMUC IZOLA 

VABI NA

SKUPINO ZA STARŠE
ki nudi možnost za pogovor in razmišljanje, 

kakšen sem kot starš in spoznavanje novih učinkovitejših 
načinov, kako biti še boljši starš.

izhodišče razmišljanj je, da se ne rodimo z znanjem, 
kako biti uspešen in zadovoljen starš, 

ampak da se starševstva učimo v odnosu z otrokom.

v skupini starši širijo svoje znanje, kako na učinkovit način 
gojiti in razvijati kvalitetne odnose v družini.

Prvo srečanje bo v sredo 17.10.2001 ob 18. uri v prostorih 
Osnovne šole Vojke Šmuc.

Veselimo se srečanja z vami
Mirjana Palčič Bubnič, CSD Izola, tel 05 6415 311 

Vanja Lukežič, Osnovna šola Vojke Šmuc, tel 05 6161 000
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Mobilna telefonija na pohodu v

ODDAJNIKI NA VSAKI DRUGI HIŠI
"Ali veste, da je tudi v cerkvenem zvoniku antena za 
mobilno telefonijo?" so nas spraševali te dni bolje 
obveščeni občani, mi pa smo lahko le obljubili, da 
bomo povprašali in informacijo preverili. Konec 
koncev ne bi bilo to prav nič nenavadnega, saj 
imamo antene mobilne telefonije takorekoč na vsaki 
drugi izolski hiši. Še največ jih je seveda na javnih 
ustanovah, od stavbe pošte do SGTŠ in Gaviolija.
Zatorej ne bi bilo nič nenavadnega, če bi bila antena 
tudi v zvoniku.
In res smo jo opazili, informacijo pa so nam potrdili tudi v Uradu za prostorsko 
planiranje občine Izola, kjer so tudi dobili vlogo za soglasje k postavitvi antene 
na zvoniku. Njihov odgovor je bil naslednji:
Na občino Izola je podjetje Kapetan d.o.o. iz Ljubljane naslovilo vlogo za izdajo 
urbanističnega mnenja za postavitev bazne postaje mobilnega sistema GSM 
telefonije na zvoniku cerkve Sv. Mavra v Izoli. Urad za prostorsko 
načrtovanje, kije v občini pristojen za področje "urbanizma", je ob upoštevanju 
veljavne dokumentacije /odlok o ugotovitvi uskaljenosti prostorskih 
izvedbenih aktov... (Ur. objave 15/00), odlok o prepovedi delitve parceL..(Ur. 
objave 13/01), odlok o razglasitvi kulturnih in zgodovinskih spomenikov.... 
(Ur. objave 31/84, 16/85), odlok o zunajem videzu in urejenosti mesta.. (Ur. 
objave 13/99) in drugih aktov, ki urejajo to področje izdal urbanistično mnenje. 
Pri tem je Urad upošteval tudi priporočila s Kongresa lokalnih in regionalnih 
oblasti Sveta Evrope (10.4.2001, Strasbourg) glede baznih postaj mobilne 
telefonije in stališče Odbora za okolje in prostor občine Izola.
Urad je ob preučitvi dostavljene dokumentacije in razgovorov ugotovil, da gre 
za postavitev antene za mobilno telefonijo za potrebe mobilnega celičnega 
omrežja GSM 1800 opertaterja Western Wireless International d.o.o, na 
cerkveni zvonik cerkve Sv. Mavra v Izoli. Poseg predvideva postavitev antene na 
cerkvi, na višini 27 m in ureditev priključka na električno omrežje. Postavitev je 
predlagana v območju stavbnih zemljišč mesta Izola, v starem mestnem jedru, v 
območju, ki je z odlokom razglašeno kot urbanističen spomenik in na objektu, 
kije tudi sam razglašen kot spomenik sakralne aritekture.
Ker so trg, cerkev in zvonik kulturna dediščina s I. režimom varovanja, ker je 
Trg Sv. Mavra tudi površina, na kateri se zadržujejo ljudje in je lokacija v 

območju, namenjena bivanju, poistavitev kakršnihkoli objektov mobilne 

telefonije ni primerna. (DM)

NOVO v Reviti
prva prodajalna z medicinskimi pripomočki v Izoli

________ Tomažičeva 10 (Hotel Delfin - vhod s parkirišča)__________

NOVI IZDELKI:

MOČ NARAVE IZ 
KRISTALOV KAMENE SOLI

NOVI URNIK OD 8.10.2001: 
8-12 in 15-18 sobota 8-12

URNIK: 8-12 in 16-19, sobota 8-12

UGOTOVITE, kaj vse lahko storile za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje

Podobne odgovore kot v primeru antene v zvoniku je mogoče pričakovati v 
primeru mnenja ob postavitvi antene tretjega operaterja na Maliji, saj v KS 
Korte pravijo, da prebivalci niso navdušeni nad tem, da se njihov hrib spreminja 
v eno samo središče žarčenja, povrhu vsega pa jim prihajajo bazne antene tudi v 
vasi. Šared jo že ima, Korte pa bodo naslednje na vrsti.
Kratko je v tem primeru sicer potegnil predvsem tretji operater, Western & 
Wirless, ki mora iskati nove lokacije za antene in ker je zadnji po vrsti seje vsa 
jeza občanov usmerila nanj, čeprav ni prav nič slabši ali boljši od drugih dveh 
operaterjev. Pravzaprav ljudi niti ne 
zanima kdo je lastnik bazne postaje ali 
antene. Jezijo se predvsem zato, ker jih 
nihče nič ne vpraša, čeprav posega v 
njihovo življensko okolje.
Na vprašanja občinskih svetnikov so v 
Uradu za prostorsko načrtovanje 
povedali, da je velika večina pristojnosti 
na Ministrstvu za okolje in prostor, da pa 
so v nekdanjem oddelku za urbanizem izdelali lokacijski dokumentaciji za 
antenska stolpa na Malijskem hribu (1987 - oddelek za obrambo, 1993 - Enimar 
Portorož-oddajnik Radia Morje). Urad za prostorsko načrtovanje pa je izdal 
urbanistična mnenja za naslednje objekte GSM telefonije:
1999 - 2 mnenji (SGTŠ, Hotel Haliaetum)
2001 - 4 mnenja (Šared, Gavioli, Malijski hrib, Korte - vloga za anteno v zvoniku 
je prispela po pripravi odgovora svetnikom.
V vseh omenjenih primerih je Urad mnenja podal ob pogoju, da so vplivna

območja anten izven območja 
namenjenega za stanovanjsko gradnjo in 
da se občino seznani z meritvami 
elektromagnetnega sevanja. Še posebej 
pa je zapisano, da postavitev ni možna v 
stanovanjskih območjih (šole, vrči, 
bolnišnice), dostop do naprav mora biti 
zelo omejen, paziti je treba tudi na 
varovanje krajine.
Oceno spoštovanja teh zahtev pa si lahko 
naredi vsak sam.

VSAK DRUGI SLOVENEC IMA GSM
Število priključkov na prebivalca Slovenije se približuje stopnji 60%. 

Razmeroma veliko (7%) je tudi število oseb z dvema ali več mobilnima 

priključkoma. Slovenija se s tem sicer ugodno uvršča med države EU, vendar 

pa beležijo hitro rast tudi druge države, npr Avstrija, kije po zadnjih podatkih 

konec leta 2000, ko se Slovenija šele odmika od 55%, že presegla 75%. Med 
operaterji ima največji delež Mobitel in sicer več kot 80%, Simobil ima skupaj 

več kot 10% delež, Debitel ima skoraj 5% delež.

V pogledu aparatov na prvem mestu izstopa Ericsson, sledijo Nokia, Siemens 

in Motorola. Pošiljanje SMS sporočil je zelo priljubljeno, med večino 

uporabnikov, WAP oziroma dostop do interneta zaenkrat uporablja le nekaj 

odstotkov uporabnikov mobilne telefonije. V pogledu populacijskih 

segmentov, z visoko pokritostjo z mobilno telefonijo izstopa starostna skupina 

10-25 let, najnižjo pokritost pa imajo segmenti upokojencev (38%), gospodinj 

(51%) in kmetov (56%).

KDAJ JE SEVANJE NEVARNO
V Sloveniji velja uredba o elektromagnetnem sevanju v naravnem in 
življenskem okolju, ki sojo sprejeli leta 1996 (Uradni list št. 70/96) in podaja 
mejne vrednosti za sevanja med 0 Hz in 300 GHz glede na vrsto območja, s 
katerim uredba loči prostor na dva dela: za prvega (šole, vrtci, bolnišnice, 
stanovanjska območja ipd.) veljajo strožje vrednosti kot za drugega (skladišča, 
nenaseljena območja ipd.).
Omenjene vrednosti so kot tudi večina ostalih, med najstrožjimi v Evropi, 
vendar seje potrebno zavedati, da vrednosti v drugih standardih veljajo včasih 
za omejeno časovno razdobje ali le za osveščeni del populacije.



Voda je naravno bogastvo

POZABLJEN STARI VODOVOD
Stari izolski vodovod je 
naredila že ranjka Avstro - 
ogrska oblast leta 1903 in od 
takrat je Izola imela redno 
oskrbo s pitno vodo iz izvira 
Ricorvo. Pretok vode je bil v 
povprečju 12 sekundnih litrov, 
kar priča, da gre za razmeroma 
kvaliteten vodni vir, voda pa je 
bila čista in pitna še do 
nedavnega, ko smo tudi v Izoli 
znali bolje paziti na naše 
naravno bogastvo v obliki vode.

Pred kakšnimi dvajsetimi leti je 
bil ob popisu vodnih virov, ki 
ga je pripravil občinski odbor 
Civilne zaščite, ta izvir ocenjen 
kot eden najpomembnješih za 
Izolo, redno so ga vzdrževali in 
čistili vodo, potem pa so vsi 
pozabili na vir in na zbiralnik. 
Zdaj daje zbiralnik videz 
zapuščenega objekta, ki je

Projekt Oleum nostrum na obisku v Rietiju

POTRJENA SAMOZAVEST 
SLOVENSKIH OLJKARJEV
Štiridnevno strokovno srečanje oljkarjev Slovenske Istre, italijanskega Rietija 
ter francoske Korzike v glavnem mestu pokrajine Rieti v deželi Lazio je 
potrdilo, daj je bila odločitev slovenskih oljkarjev, ki so pred tremi leti sodelovali 
na mednarodnem natečaju Evropske unije v okviru projekta Oleum nostrum in 
na natečaju uspeli, pravilna. Pa ne samo zaradi denarja iz evropske blagajne, ki 
je prinesla slovenskim oljkarjem 200.000 evrov, temveč in predvsem zaradi 
novih spoznanj iz trženja, kjer Slovenci še vedno zaostajamo. V skupni projekt 
Oleum nostrum so poleg naših oljkarjev vključeni še Italijani in Francozi, ki v 
ničemer ne zaostajajo v pridelavi oljčnega olja najvišje kakovosti. Plod 
skupnega dela naj bi bilo tudi oljčno olje z enotno blagovno znamko Oleum 
nostrum, ki naj bi kupcem po Evropi zagotavljala najvišjo kakovost.
Po treh letih skupnega dela je že moč reči, da bo cilj dosežen, verjetno pa ne v 
petih letih, kolikor traja projekt. Strokovnjaki so si bili v Rietiju enotni, da bo 
treba pri pridelovalcih oljčnega olja še kaj popraviti, kar velja predvsem za 
Francoze, ki so še šele na začetku integrirane in biološke pridelave zelenega 
zlata.
Vključitev peščice oljkarjev iz Slovenske Istre - iz Izole sta vključena Beno 
Bajda in Danilo Markočič, vodja neodvisnega laboratorija LABS Milena Bučar 
Miklavčič, pa je vodja slovenskega projekta Oleum nostrum, je dokaz več, daje 
desetim oljkarjem uspelo prepričati mednarodno komisijo, da na področju 
oljkarstva ne zaostajamo za razvitejšimi. Njihovo članstvo v eliti izbrancev iz 
Rietija ter Palerma in Korzike je tudi potrdilo, da so lahko nosilci razvoja 
oljkarstva v Sloveniji, kjer vlada za to kmetijsko panogo še posebno zanimanje. 
Povejmo še, da so si udeleženci prvega mednarodnega srečanja oljkarjev 
ogledali tudi znanstveno - raziskovalni središči v pokrajini Rieti, brez katerih bi 
bil napredek oljkarske dejavnosti upočasnjen.
Dobre izkušnje pa bo moč, kot je dejala Viljenka Vesel, s pridom uporabiti tudi v 
oljkarskem centru v Kopru, ki je nastal pred slabim letom in je pomembna vez 
med sedanjimi in bodočimi oljkarji. Oljkarji Slovenske Istre so na srečanjih s 
kolegi predstavili doma pridelano oljčno olje in presenetili Seveda v dobrem.
In še vest, povezana z oljkarstvom. Uradni začetek pobiranja oljk, znan kot 
"Županova oljka" bo čez dober mesec na Belvederju (9.11.), že 11. 10. pa bo na 
programu koprske TV ob 22.30 v oddaji Ljudje in zemlja daljši reportažni zapis 
iz Rietija. TVS pa bo omenjeno oddajo predstavila v nedeljo, 14.10 ob 12.uri. 
(Vlado Ostrouška)

povrhu vsega še odprt, v 
njem pa se pretakajo še 
vedno velike količine 
vode, ki bi še kako prav 
prišla za najrazličnejše 
namene. V prvi vrsti 
seveda za namakanje 
okoliških vrtov,
sadovnjakov in
vinogradov, ki bi letos 
avgusta takšno pomoč 
gotovo potrebovali.
Pravzaprav si nekateri okoliški kmetje že pomagajo s to vodo, po besedah 
predstavnikov Civilne zaščite, na neuraden način, preprosto tako, da so 
naredilu luknje v ceveh in vanje položili svoje cevi ter jih speljali do svojih 
nasadov. Verjamemo, da bo ta zapis odgovorne v krajevni skupnosti in na 
občini opomnil na to, daje vsak vodni vir zlata vreden, zato ga ne gre kar tako 
pozabiti in zanemariti.

POSVET O ČISTI VODI
V Kongresnem centru hotela Slovenija v Portorožu se je v torek končal 
dvodnevni posvet z naslovom Kakovost pitne vode '01. Posvet sta organizirala 
Zavod za tehnično izobraževanje ter Ministrstvo za okolje in prostor.
Na posvetu so se domači in tuji strokovnjaki med drugim seznanjali z 
zakonskimi predpisi in njihovo implementacijo, monitoringom in varovanjem 
vodnih virov ter mikrobiološko kakovostjo in dezinfekcijo pitne vode. 
Udeleženci posveta so razpravljali tudi o tehnologijah priprave pitne vode in si 
ob zaključku posveta ogledali naprave za pripravo vode Rižanskega vodovoda. 
Posebej zanimiva in koristna so bila predavanja o merilih kakovosti pitne vode 
danes in v prihodnosti, o uporabi informacijske tehnologije pri upravljanju s 
podzemnimi vodami in o mikrobiološki kakovost vode od izvira do vodovodne 
pipe. Pritegnile so še razprave o ultravijolični dezinfekciji pitne vode, o 
tehnoloških postopkih za pripravo vode visoke kakovosti in o pripravi pitne vode 
manjših naselij.
Seveda so udeleženci posveta vseskozi opozarjali na to, daje voda naše največje 
naravno bogastvo in daje treba z njo ravnati skrajno pazljivo, saj je napake težko 
popravljati, novih virov pa ni v izobilju. V Izoli jih imamo kar nekaj in kar nekaj 
tehnoloških voda že leta uporabljajo v industriji in kmetijstvu. Žal pa je vse manj 
organizirane skrbi za že obstoječe vodne vire, da o zanemarjanju vodnjakov niti 
ne izgubljamo besed.

ZELENA UNIJA ZA 
DROGINE POTROŠNIKE
V Drogi d.d. že dolgo spremljajo in merijo zadovoljstvo potrošnikov, 

sedaj pa so se odločili še za uvedbo takoimenovane Zelene linije. 

Brezplačne telefonske številke (v Italiji obstaja že udomačen naziv 

Numero verde), ki so namenjene dajanju informacij potrošnikom, v 

bolj razvitih potrošniških družbah niso novost, pri nas pa smo jih 

doslej bolj poznali v storitvenih dejavnostih ( banke, zavarovalnice..) 

manj pa v proizvodnih organizacijah.

Že doslej so prejemali nemalo klicev potrošnikov, ki so se nanje 

obračali z najrazličnejšimi vprašanji o izdelkih. Skušali so jim 

posredovati kar največ informacij, ponavadi pa so jih napotili k za 

posamezne izdelke kompetentim osebam. Takšna pot je bila večkrat 

zamudna in premalo učinkovita, z brezplačno telefonsko številko za 

potrošnike pa bodo tovrstne informacije potrošnikom na voljo z enega 

mesta. Številka bo objavljena na vseh Droginih proizvodih, prvič pa 

bo natisnjena na novi preobleki družine izdelkov Barcaffe. (K.B.)
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Pogovori o sezoni: Zvone Petreš

SEM ZA PRAVI JAVNI ZAVOD
Zvone Petreš je pogodbeni direktor 
lokalne turistične organizacije oziroma 
izolskega Zavoda za turizem, 
organizacije, ki smo jo dobili kot zadnjo v 
vrsti tistih ustanov oziroma oblik 
organiziranosti, ki naj bi urejale odnose v 
turizmu in med turizmom ter državo.
Čeprav njegovo delo ni turistično 
operativno ampak je predvsem zadolžen 
tudi za vodenje turistične politike je z 
rezultati letošnje sezone saeveda dobro 
seznanjen.
- Letos je treba poudariti, da so hoteli, 
avtokampi, marine in zasebne sobe dosegli 
izjemne rezultate, saj smo v celoti bistveno 
presegli rezultate dosežene na državni ravni.
- Posebej opazen je porast zasedenosti zasebnih sob. Kako to?
- Sobodajalci imajo zadnje čase večjo kontrolo, kar je seveda prispevalo k 
temu, da so turiste prijavljali tudi tisti, ki jim to prej ni bilo v navadi. Po 
drugi strani pa je morda k temu kaj prispevala tudi članarina za LTO, ki ni 
visoka, sobodajalci pa istočasno vedo, da bodo od Zavoda lahko tudi kaj 
zahtevali.
- Kako je sploh s to članarino?
- Narejenih je bilo kar nekaj napak, tako na našem kot na državnem 
nivoju, saj je tudi podsekretarka poslala depešo po kateri članarina ni 
obvezna, kar je seveda v nasprotju z zakonom. Predvidevam, da se bodo te 
stvari do novembra nekako uredile in da bo pripravljen osnutek zakona o 
pospeševanju turizma, ki bo nekako skrčil te razrede, članov LTO-ja. Tudi 
na državni ravni so ugotovili, da so subjekti iz 4. skupine vendarle 
predaleč od turizma in jih ni mogoče vključevati v organizacijo, tudi tretja 
skupina bo verjetno ukinjena, le da bodo nekateri subjekti iz te skupine 
bili prenešeni v drugo skupino. Gre predvsem za banke, zavarovalnice in 
naprimer trgovce, ki naj bi bili dolžni plačati članarino v primeru, da so 
locirani v okolici turističnega kompleksa. To pomeni, da trgovec v Kortah 
ne bo plačeval članarine LTO-ju za razliko od trgovca v bližini hotelov 
Simonov zaliv.
- Zavod pri nas ni pravna oseba in nima svojega računa.
- Občinski svet je leta 99 sprejel odlok s katerim je Zavod opredelil kot 
nepravno osebo in zato je tako zapisan tudi statut zavoda, kar po mojem 
mnenju ni najbolj učinkovito. Treba je vedeti, da se članarina lahko pobira 
le zato, ker je občina Izola opredeljena kot zaokroženo turistično območje 
in na ta način smo dobili možnost dodatnega zbiranja sredstev s pomočjo 
članarine LTO-ju. Zaradi takšne nedorečenosti, ki pa, priznati je treba, 
čudežno funkcionira predvsem zato, ker se med seboj še vedno 
razumemo, je pripravljena nova oblika organiziranosti turizma, kjer se 
jasno ločuje javni, gospodarski in civilni sektor. Javni sektor predstavljata 
občina in Zavod za turizem, gospodarski sektor so turistična podjetja in 
zasebniki, civilni sektor pa so občani, ki sc združujejo naprimer v 
turistična društva.

- Kaj je glavna naloga zavoda?
- Zavod mora skrbeti za trženje preko 
skupne organizacije, organizira 
predstavljanje kraja na raznih sejmih, 
skrbi za investicije v turistično 
infrastrukturo, za promocijo kraja, 
organiziranje prireditev in podobno. 
Osebno mislim, da moramo čimprej 
začeti delati jumbo plakate za Izolo, 
tako da bo vsak domačin ali tuji gost, 
ki potuje od Maribora proti obali vsaj 
petkrat videl in prebral napis Izola in 
bo naše mesto poznal še preden bo 
prišel do nas.
- Delitev obstaja tudi glede na vire 
sredstev.

- Zavod se financira iz članarine, turistične takse in koncesije za igre na 
srečo. Vse to so javna sredstva in Izola je dejansko nekakšna turistična 
tovarna. Gospodarski sektorje tisti, ki ustvarja, javni sektorje tisti ki vodi, 
civilni sektor pa pomaga obema.
- Koliko denarja bomo zaslužili s turizmom letos?
- Za letos smo predvidevali nekaj več kot 71 milijonov tolarjev, ki bi se 
stekli v občinsko blagajno iz turizma in to številko bomo gotovo 
prekoračili vsaj za deset odstotkov.
- Zavod je ustanovljen, ima svoj upravni odbor, vendar ne posluje 
samostojno.
- V teh pogojih kot so zdaj ima javni zavod sklenjeno pogodbo z GIZ -om 
za turizem v vrednosti 23 milijonov za opravljanje teh nalog, ki bi jih sicer 
lahko opravljali samostojno. 24 milijonov smo porabili za prireditve, 23 
milijonov je šlo za GIZ, trije milijoni so predvideni za TIC, za investicije 
je šlo okrog 28 milijonov in če dodamo še denar za različne sprotne 
potrebe smo takoj pri 70-tih milijonih.
- Kako si ti zamišljate funkcioniranje zavoda, ki ga vodite?
- Naredil bi tako, da denar ne bi več odhajal v GIZ ampak da bi Zavod 
postal pravna oseba kot je vsepovsod po Sloveniji in da ta pravna oseba 
zaposli ljudi, ker zdaj ni zaposlen nihče z izjemo mene, ki imam pogodbo 
za 40 ur mesečno. Kaj je možno narediti v tem času se ve. Zato sem 
pripravil pravilnik in sistemizacijo delovnih mest za ljudi, ki jih bomo 
lahko zaposlili za opravljanje najpomembnejših del.
- Funkcija direktorja je bila zdaj vsaj delno politična, kot rezultat 
predvolilne pogodbe.
- Ko bomo imeli pripravljeno organiziranost turizma kot jo predvidevam 
bomo razpisali delovno mesto direktorja. Sam končujem študij na visoki 
šoli za turizem in se bom seveda prijavil, vendar ne kot strankarski človek 
ampak kot strokovnjak za turizem, saj delam na tem področju že celo vrsto 
let. Če pa se bo našel še kdo boljši pa bo seveda izbran on. Važni nismo 
ljudje ampak ideja Izole kot razvitega turističnega mesta. (DM)
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Rokomet 
1. DRL - ženske

NOGOMET 
3. SNL - zahod
Šampionka Bilje : MNK Izola
2:011:0)
MNK Izola: Boškovič, Gavrič 
(Hasič), Čavar, Božič, Markežič, 
Durmič, Radovac, Starčevič, 
Pahor (Maletič), Mujkič, Cerič 
(Mrak)
Izolski nogometaši so doživeli prvi 
poraz na gostovanju v Biljah, kjer 
so domačini slovili posebej zaradi 
velike želje po zmagi. Izolani so 
bili namreč večji del tekme boljši 
nasprotnik, toda domači so se 
odlično branili in iz protinapadov 
dvakrat premagali Boškoviča.
Ker so Postojnčani zmagali v 
Dekanih so se približali Izolanom 
na 4. točke, naslednji teden pa 
bodo Izolani igrali doma s 
Komnom, Postojnčani pa z Adrijo.

Korte Avtoplus : Transport
2:1 [1:0)
Korte Avtoplus: Sirotič, Sorgo, 
Jankovič, Bogdanovič, Peršič, 
Furlanič, Baruca (Filipčič), 
Čendak, Zaič (Softič), Gregorič, 
Sredinšek.
Na nekoliko mokrem igrišču sta 
obe ekipi prikazali slabo igro in že 
dejstvo, da so domači imeli toliko

KAPUČINO

nw
ÉR®

GRAMU: IZOLA Bori 
33:33 (19:161
Izola Bori: B. Šmitran, Stubelj, 
Flodžič 1, Petrinja 7, Adamič 3, 
Hmjič 5, Čvorak 2, Mitruševska 2, 
D. Šmitran 7, Čič, Argenti 6, 
Sušelj, Poljšak, Škopelja 
Izolanke so prvo tekmo odigrale 
spremenljivo, tako kot so sicer 
igrale v pripravljalnem obdobju. V 
prvem delu so bile domače boljše, 
potem pa so proti koncu tekme 
igro vzele v svoje roke Izolanke in 
si naredile lepo prednost, ki bi 
lahko tudi zadostovala za končno 
zmago v težki kočevski dvorani. 
Toda stalne izključitve (skupaj 48 
minut) so naredile svoje in 
domače so uspele izenačiti. 
Izolanke so sicer imele priložnost 
za zmago v zadnjem napadu a ga 
niso izkoristile.

Trener Čuk je bil po tekmi mešane 
volje. "Lahko bi zmagali, lahko pa 
bi tudi izgubili" je dejal. "Bojim 
se, da nas čaka še veliko takšnih, 
živčnih tekem v tem prvenstvu."

dela z najslabšo ekipo lige pove veliko. Velja 
spomniti le na dva zadetka spretnega 
Sredinška, vse drugo je treba čimprej 
pozabiti. V nedeljo bodo Kortežani gostovali 
v Mirnu.

Prijateljska tekma 
MNK Izola: Koper 0:210:1)
V povprečni nogometni predstavi sta se tretje 
in prvoligaš razšla z dvemi zadetki prednosti 
za prvoligaša. Izolani so imeli dve priložnosti 
šele ob koncu tekme a jih niso izkoristili.

V nedeljo, 30. septembra, je bil na Rogli prvi seminar 
za sodnike in trenerje na katerem so sodelovali sodniki 
pripravniki, ki na ta način pridobijo državno licenco 
sodnika borilnih veščin kick boxing, starejši sodniki pa 
potrjevali obstoječo licenco. Iz kluba borilnih veščin 
Tae Kwon Do Izola je na seminarju sodeloval Bojan 
Homovec, ki ima trenutno B licenco. Seminar je sicer 
vodil predsednik kick boxing zveze Slovenije in 
izolskega društva, Darko Filiput, ki ima mednarodno 
sodniško licenco in je na petem mestu svetovne rang 
lestvice (inšpektor ringa semi in light contact).

Tokrat so se seminarja prvič 
udeležili tudi trenerji 
slovenskih kick boxing 
klubov z namenom da 
opravijo tudi praktični del 
izpita trenerja kick boxing. 
Seminar je potekal v 
sodelovanju s Fakulteto za 
šport pri kateri so trenerji že 
polagali teoretični del izpita. 
Od Izolanov so se prvega

dela seminarja, drugi del bo to soboto, udeležili: Bojan 
Homovec in Davorin Fonda (Tae Kwon Do Izola in 
sekcija Filko šport kluba) ter Mensur Hodžič (KBV 
Fikro Izola).
JSadaljevanmje seminarja bo v soboto, b. oktobra, ko 
bodo trenerji in sodniki nadaljevali seminar in 
opravljali tudi pisni del izpita za trenerje. Po 
opravljenem seminarju bo Tae Kwon Do klub Izola in 
sekcija Filko šport klub imela skupaj 5 trenerjev z 
licenco, od tega 2 z mednarodno licenco ter 3 z licenco 
državnega trenerja. Enega trenerja z državno licenco pa 
bo imel tudi KBV Fikro iz Izole.
Tudi na ta način se v borilnem športu, v tem primeru v 
Kick boxingu uveljavlja strokovno delo, še posebej z 
mladimi, kar po eni strani omogoča res kvalitetno in 
varno delo, po drugi strani pa tako nastajajo vrhunski 
tekmovalci, ki danes že nekaj pomenijo tudi v 
mednarodnem merilu. Primer nekdanjega člana sekcije 
Filko šport klub, Tomaža Barade, kije pred dvemi tedni 
osvojil naslov svetovnega profesionalnega prvaka v 
light contactu do 63 kg (po verziji WAKO PRO) priča o 
tem, da je ta šport v Sloveniji in tudi v Izoli na dobri 
poti. Da je borbo za naslov prvaka vodil mednarodni 
sodnik Darko Filiput pa je priznanje dobremu delu v tej 
izolski športni sredini.

/ POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Dekleta z prvo prvenstveno točko, fantje pa v 
soboto doma proti Inlesu štartajo ponovno v I. 
a ligi. Dekleta so že včeraj odigrala tudi drugo 
tekmo proti Olimpiji. Kot že tolikokrat je 
napovedati rezultat težko. Proti Kočevkam so 
Izolanke odigrale spremenljivo. Izmuznila se

jim je celo zmaga, ob vseh napakah pa je točka 
dober začetek. Kako bo ritem sobota - sreda - 
sobota deloval na mlado izolsko ekipo je še 
težje napovedati, ob optimalnih pogojih bi ves 
veter morale ujeti, vendar ob vsemu igranju 
(nekatera dekleta igrajo v več kategorijah) bo 
Borisu kar težko. Začetek prvenstva ni 
postregel z nobeno novostjo, rezultati 
pričakovani. Najavljeni izolski pohod pod vrh 
bodo krojile tudi nasprotnice, dekleta bodo 
morala izkoristiti vsako "podarjeno" žogo, 
vsako nasprotnikovo napako. Že omenjeno 
igranje v več kategorijah bo zahtevalo svoj 
davek in klub bo moral izdelati prioritetno listo 
želenih uspehov. Rokometaši dokaj mirno 
pričakujejo otvoriev sezone. Stvari okoli ekipe 
se umirjajo, vendar je še vse daleč od želenega. 
Kot vedno je kopica nedorečenega, prva tekma

pa bo tudi pokazatelj želja in volje. Moški del 
prvenstva tudi letos ne bo odstopal od 
"normale". Vrh je že obljubljen, sredina 
lestvice oddana, začelje in borba za obstanek 
pa zelo negotova. Izolanom (nekateri sojih že 
odpisali) bo težko, čeprav so pokazali tudi 
nekaj dobrih tekem. Mlada ekipa je 
podvržena trenutnim razmeram v klubu, tako 
da bo Fredi moral kar spretno krmariti med 
dejanskim in želenim. Samo začeti, z zmago 
bi bilo najlepše, naprej pa...

Gostišče Jasna
Izola-Dobrava tel.: 05/ 641 8354

http//izola.gvcri.net
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ROKOMET - STAREJŠI DEČKI
MRK Izola Adriacomputers:RK Pivka perutninarstvo Hrpelje 15:6
Izolski starejši dečki so dobro štartali v novo sezono. Z ne preveč lepo, a 
zanesljivo igro so premagali vrstnike iz Kozine. Izolani so takoj na začetku 
povedli z 4:1 in pokazali kdo je boljši. V drugem polčasu je trener Mičovič 
dal priložnost vsem igralcem, ki niso razočarali.
Za Izolo so igrali: Uroš Čuk, Matej Kleva, Matej Srabotič 2, Alen Kuburič 1, 
Rok Gomezelj 1, Rok Jurman 5, Rok Kocjančič 2, Miran Kaligarič, Jasmin 
Dedič, Uroš Srabotič 4, Matic Čebulj, Matjaž Piantoni-Žeger, Jan 

Radojkovič

KADETI
MRKIZOlaiRXHreelle 22:21
Izolani so minulo soboto, v Izolski športni dvorani gostili Kozinčane. Naši 
fantje so prikazali zelo slabo igro z veliko začetniškimi napakami, ki jih od 
take ekipe res ni pričakovati. Gostje so prav ves čas tekme, razen prvih petih 
minut igrali brez enega igralca, a so se borili in z malo sreče bi domov 
odnesli najmanj točko. Igra je slonela predvsem na Volku in Čosiču, svoj 
delež k zmagi pa je prispeval tudi vratar Destradi.
Za Izolo so igrali: Aleks Destradi, Luka Gomezelj 2, Luka Volk 6, Elvin 
Čosič 4, Mitja Lukežič l, Kristjan Vajukič l, Dejan Starman, Miha Stanič 2, 
Jure Zrinski 2, Andrej Kleva 3, Aleš Puhar, Martin Franetič

Mlajše selekcije
IMO: MRK Izola A : MNK Izola 6 - preloženo 
Mlajši dečki: MNK Izola : NK Korte - Izola - 20:3
Za Izolo so igrali: Kovač Patrik, Martinelli Dean, Andrejašič Marko, Tokalič 
Izija, Stojadinovič Mizojica, Zajc Jani, Kleva Patrik, Vitasovič Matjaž, Božič 
Blaž, Kapič Zlatko, Davidovič David, Kocjančič Tim, Trebovc Gregor, 
Barišič Sladan, Perich Lemar, Jurcola Marko.
Za Korte so igrali: Vošinek Tomi, Marc Gregor, Kofalt Tomaž, Frank Simon, 
Kovačič Robert, Mihajlovič Nik, Juriševič Gregor, Mikac Gregor, Beganovič 
David, Stupar Saša, Cek Matija, Vučkič Klemen, Korošec Leon, Kaluder 
Patrik, Memič Aldin, Lazar Martin.
Starelšl dečki: MNK Izola : NK Galeb -12:0
Za Izolo so igrali: Rupnik Anže, Luznar Jaka, Grabar Marko, Dulič Anis, 
Škof Jan, Čatič Alen, Koprivec Kris, Marjanovič Aleksander, Drinjak Armin, 
Lovrečič Anej, Zebec Gregor, Filipčič Denis, Jelič David, Zubič Gregor, 
Tuljak Danijel, Oroši Fran.
Kadeti: Hit Gorica : MNK Izola - 4:0 
Mladinci: Hit Gorica : MNK Izola - 2:3

Veterani spet zmagali
: V soboto, 29. 9. 2001 so veterani Izole priredili mednarodni turnir, na 
katerem sta poleg domače ekipe sodelovali še ekipi Codroipa in Maniaga. 
Rezultati srečanj:
Izola : Codroipo -1:1 (po enajstmetrovkah 4:11 
Codroipo : Maniago-1:1 
Izola : Maniago-2:0
Gole za izolske veterane sta dosegla Paliska (2) in Mujanovič (1)

BALINANJE
IZOLANI PROTI VRHU
Fužine Bal.: Jadran Izola 11:13

NAMIZNI TENIS

1.SNTL-članice
NTS Arrigoni : NTK Ilirija 2:6
V soboto so članice igrale 2. krog jesenskega dela proti ekipi Ilirije doma. 
Ekipa Ilirije je pričela dvoboj boljše in v prvem krogu povedla z 2:1. V drugem 
krogu je bil izid podoben, s tem daje Ludvikova zapravila lepo priložnost, ko 
je v odločilnem petem nizu vodila 7:3 in nato izgubila set na 9. Morebitna 
zmaga bi še pomenila teoretične možnosti za končen neodločen izid. Nato je 
sledil poraz v igri dvojic, ter poraz Ludvikove proti HdlUSOVi. Za domačo 
ekipo sta po eno zmago dosegli Ludvikova in RnhOtinOVd.
V nedeljo je potekal prvi klubski turnir za pionirje in pionirke. Pri pionirji je
bil najboljši trbovc Matjaž pred Vdkovič Gregorjem tretji pa je bil Koterle 
Martin. Pri dekletih je zmagala AČlHIOVlČ Alenka, druga je bila ROPrOt Mala, 
tretja pa Fatorič Kristin.
Te dni so izšle nove jakostne lestvice Evropske namiznoteniške zveze. Jana 
Ludvik zaseda trenutno 13 mSStO pri mladinkah v Evropi kar je najboljša 
uvrstitev slovenski tekmovalk in tekmovalcev.

JADRANJE
PIRANČANI DALEČNAJBOLJŠI
V piranskem zalivu je bilo v soboto in nedeljo ekipno državno 
prvenstvo jadralcev v razredu Optimist na katerem so nastopili tudi 
jadralci obeh izolskih klubov, ki pa niso posegli po najvišjih mestih, saj 
so svojo premoč izpričali mladi jadralci ŠD Piran (in ne Pirat kot smo 
napačno zapisali v 
prejšnjem Mandraču), 
ki jih vodi nekdanji 
izolski rokometni trener 
Milan Morgan.
Izolani so nastopili s 
tremi ekipami in _ 
uvrstili v drugo § 
polovico razpredelnice.

■V

Sicer pa bosta ta konec tedna v 
Izoli kar dve državni prvenstvi. 
JK Olimpie organizira državno 
prvenstvo za jadralce v razredu 
Evropa na katerem se bodo za 
najvišja mesta potegovali tudi 
domači jadralci, JK Burja pa 
organizira državno prvenstvo 
jadralcev v razredu Laser, kjer

Veslaški klub ARGO Izola
vabi na zaključek sezone s krstom mladih veslačev 

v soboto, 6.10. 2001 ob 12. uri 
v prostorih in na igrišču VK ARGO.

Na prireditvi bomo podelili priznanja najuspešnejšim veslačem v minuli 
sezoni, med katerimi je najuspešnejši Boštjan Božič s srebrno medaljo 

s svetovnega prvenstva.
S tradicionalnim krstom bomo ob zaključku sezone krstili mlade 

veslače - udeležence poletne šole veslanja in jim podelili tudi priznanja. 
Prireditev bo ob vsakem vremenu.

V prvi balinarski ligi so izolski balinarji dosegli pomembno zmago v 
gosteh in se na vsega točko približali drugouvrščeni ekipi bistrice. V 
soboto in nedeljo pa jih čakata kar dve tekmi, najprej domača z 
Železničarjem in nato še gostovanje pri zadnjeuvrščenem Budničarju.

KEGUANJE 
1A Ženska liga
IZOLA: GRADNJE Igem 5:3 (2322:22901
V drugem krogu prvoligaškega prvenstva so Izolanke dosegle prvo 
zmago, v tretji ligi zahod pa so Izolani premagali Termo Polet z 

rezultatom 6:2

VK Argo
Bogdan Gustinčič

% JEETKUME DO
S.E.A.L program

Vabljeni vsi (z znanjem ali brez) k spoznavanju najučinkovitejših tehnik 
napredne samoobrambe - osebni stil znamenitega Bruce-a Lee-ja.
Začetni tečaji se bodo odvijali 2x tedensko v telovadnici stare italijanske 
Osnovne šole, Gregorčičeva 21, Izola. Izven rednega urnika pa še dodatni 
zasebni tečaji za posameznike. Oktober + 2 tedna brezplačno!

Inf o: 031/260-288
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Avtomobilizem
NEMARNIK TOKRAT SLABŠE
Ta konec tedna sta bili zadnji dve dirki za Centralno Evropsko Prvenstvo 
formule 3. Za Nemamika je bil to zelo pomemben konec tedna. Na žalost 
domov niso prinesli željenih rezultatov.
Prvi trening, ki bi moral biti na sporedu v soboto ob 8.30 so odpovedali 
zaradi pregoste megle. Za čas se je tako odpeljalo samo en trening na 
katerem so naredili napako na nastavitvah podvozja in Tom jc dosegel šele 

8. Čas.
Prvo dirko je dobro štartal in bil v uvodnih krogih z vodilnimi. V enem 
izmed ovinkov seje zavrtel in padel na 6. mesto, ki gaje zadržal do konca 
dirke. Zmagal je Čeh Kostelecky.
V nedeljo je bila zgodba zelo podobna. Tom je bil nekaj časa 3. in jc 
dohiteval takrat drugouvrščenega. V enemod ovinkov je bil prehiter in je 
zletel s proge. Tri kroge pred koncem dirke se mu je spraznila guma in je 
moral v bokse po novo gumo. Dirko je tako končal na sedmem mestu.
Ti dve dirki moram pozabiti čim prej. V dveh dirkah sem se dvakrat 
zavrtel, to pa zato ker sem hotel iz sebe in iz avta iztisniti 105%. Na žalost 
avto mojih želj ni upošteval in sem se po pisti vrtel. Zelo mi je žal za celotno 
ekipo, ki se je zelo trudila čez celo sezono in bi se jim želel zahvaliti za ves 
trud, ki so ga vložili. Na Al-Ringu tudi moja Dallara Fiat ni najboljša zato 
sem končal tam kjer sem. Če se nebi vrtel po pisti bi lahko bil na drugem

ali tretjem mestu vendar tudi to 
nebi zadostovalo za naslov prvaka. 
Kostelecky je bil enostavno prehiter 
za vse nas. Sedaj moram gledat 
naprej v naslednjo sezono. Kaj bom 
v naslednji sezoni počel pa naj 
zaenkrat ostane še skrivnost" je 
povedal Tom Nemarnik

Vse štirideset, petdeset in več letne gospe in gospodične, 
ki veste kako pomembno je razgibavanje (še posebno v 
prijetni družbi) ste vabljene na razgibalno telovadbo ob 
glasbi v malo telovadnico na osnovni šoli Vojke Smuc- 
vhod za šolsko ambulanto. Telovadimo vsak torek od 20. 
do 21. ure. Vesele bomo, če se nam boste pridružili tudi 

vi!
S seboj prinesite brisačo in telovadne copate, predvsem 

pa dobro voljo.
Informacije na 041- 884-573

Evade _yj

Športna šola Maestral vabi k vadbi

-ip 1. Športna delavnica za predšolske 
jjK, otroke (3 - 5 let) v telovadnici vrtca 

' livade vsako sredo od 18-19. uref 
Športna delavnica za dečke in 

deklice (6 - 8 let) v telovadnici Lijj/ade 
vsak torek in petek od 16. 30 -17.30 

portna delavnica za dečke in 
deklice (9-11 let) v telovadnici Livade 
vsak torek in petek od 15.30 -16. 30 

mnastika za deklice (7 -11 let) 
medeljek in

Na PUM .
(projektno učenje za mlade) so še prosta mesta za novo šolsko leto. Vpišejo 

se lahko mladi med 15. in 25. letom, ki trenutno niso vključeni v redno 
šolanje, so brez poklica, službe in so pripravljeni narediti kaj zase. 

Pokličete ali obiščete nas lahko na Izobraževalnem centru Memory, Ferrarska 
30 (na barki) v Kopru.

_______Tel,: 05/631-13-13; e-mail: irena@kid-pina.si._______________

POMOL ]E V RESNICI DOK
Kot smo napisali že na prvi strani 
bodo prihodnji petek v izolskem 
jahtnem centru (ob ladjedelnici) 
slovesno predali namenu nov 
pomol, ki je pravzaprav plavajoči 
dok, saj je za gradnjo pomola 
potrebne toliko dokumentacije, 
da ga še dolgo ne bi imeli. 
"Potrebujemo pa ga kot kruh" 
pojasnjuje Slavko Žbogar, ki 
operativno vodi jahtni center in 

dodaja, da so plavajoči dok po lastnih načrtih naredili v ladjedelnici in ga 
tam tudi splovili ter ga po morju pripeljali do nekdanjega vhoda v 
ladjedelnico, kjer ga bodo tudi pričvrstili. Dok bo služil kot nosilec za 
veliko dvigalo, ki so ga kupili pred kratkim v Italiji in zmore dvigniti do 
60 ton težka plovila. "Na ta način bomo zelo izboljšali naše usluge, saj 
smo si morali doslej pomagati s klasičnim dvigalom" pojasnjuje Žbogar in 
pove da imajo dogovorjeno večje število splovitev novih jadrnic znamke 
Bavaria. "V ta namen smo tudi postavili boje na katere bomo te jadrnice 
privezali za dan ali dva, 
dokler ne bodo povsem 
pripravljene za plovbo."
S ponosom pokaže tudi 
hangar, ki so ga uredili v 
neposredni bližini in v 
katerem bo moderna 
delavnica za popravilo 
jadrnic, v okolici pa bi 
radi uredili še manjši 
razstavni prostor in druge 
spremljevalne objekte, ki 
jih potrebuje vsaka prava 
marina.

DVOBOJ NA TEDNIKU
Na TV Tedniku smo prejšnji četrtek lahko spremljali dialog, ki se 
je začel že v Mandraču, glavna junaka pa sta županja Breda Pečan 
in najemnik lokala pod Belvederjem, Obrad Kešelj.
Gledalci tednika iz reportaže gotovo niso mogli izvedeti, kdo ima 
tukaj prav in kdo ne, saj so bile informacije o celem zapletu dokaj 
skope, tako da seje vse skupaj spremenilo v besedni dvoboj, kjer je 
županja velik del krivde za nastale zaplete razlagala skozi 
neurejena lastniška razmerja, najemnik lokala pa je govoril o tem,

kako je prišel do tega 
lokala in to s papirji tudi 
dokazoval.
Glede na to, da Izolani 
bolje poznamo
problematiko od široke 
Slovenije, pa vseeno ne 
vemo kdo bo na koncu 
imel prav, je veliko 
vprašanje, kaj so se iz 
prispevka naučili
gledalci po Sloveniji.

Kakorkoli že, menda je 
Obrad Kešelj vložil 
tožbo proti županji, ker 
ga je v intervjuju 
povezala s prodajalci 
droge, ki da se zbirajo v 
okolici njegovega 
lokala.
Očitno bodo imela 
sodišča in pravniki še 
veliko dela.
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Pričevanje Izolanke - očividke tragedije v New Yorku v

GLEJ, LETALO GRE V HIŠO
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V znak žalovanja so sneli vse zastave pred Rockfellerjevim 

centrom, ostala je le ameriška zastava. Te so v dneh po 
tragediji visele na vsakem koraku.

Tak prizor je tisto jutro zagledala tudi gospa Anica. 
Fotografija pa je iz revije Time.

Kšok vabi na...

IZLETKE V BENETKE 
NEDELJA 7. OKTOBER

Klub študentov občine Koper vabi na kulturno-umetniški izlet v 
Benetke, kjer si bomo ogledali 49. bienale mednarodne umetnosti. 
Člane kluba in tiste, ki to želijo postati bo prevoz stal le 1000 sit, 

ostali bodo morali odšteti še vedno ugodnih 2000 sit.
Za prijave in dodatne informacije pokličite Darjana na 031/323248

Na tisto nesrečno torkovo jutro, ko sta bili z zemljo 
zravnani newyorski stolpnici, je med tistimi, ki so z grozo 
in osuplostjo opazovali, kako letalo drvi naravnost v 
stolpnico, tudi Izolanka Anica Radočaj.
Pred nekaj dnevi se je 
vrnila iz New Yorka, 
kjer je bila od 
spomladi na obisku pri 
sorodnikih. "Že dolgo 
me je svakinja vabila, 
naj jo obiščem. Rekla 
sem, da pridem, ko 
bom šla v penzijo in 
letos spomladi sem to 
obljubo res uresničila," 
je svojo pripoved 
začela gospa Anica.
"Moja svakinja stanuje 
v bližini Manhattna, 
čez reko. Z njenega 
balkona sta bila 
nebotičnika WTC-ja 
lepo vidna. Tistega 
jutra je svakinja kot 
ponavadi odpeljala 
svojega sina do vhoda 
v podzemeljsko

železnico, s katero se 
vsak dan vozi v službo 
na Manhattan, kjer 

dela le nekaj blokov 
stran od WTC-ja.
Pravkar sem vstajala, 

ko me pokliče
svakinja, naj pogledam ven in prižgem televizijo, ker se je 
letalo zaletelo v stolpnico. Stopila sem na balkon, od koder je 
bilo videti stolpnici in zagledala dim, ki seje valil iz stolpnice, 
nato pa piko, ki seje približevala drugi stolpnici in se zaletela 
vanjo. To je bilo tisto drugo letalo. Nato sem lahko videla le še 

oblak prahu in ogenj."

Anica Radočaj pred Empire State 
Buildingom, zdaj spet naj višjim 

newyorškim nebotičnikom.

Tedaj se je začelo, je nato nadaljevala gospa Anica. Na vseh 
televizijskih programih v naslednjih 14 dneh niso predvajali 
ničesar drugega kot to. Atmosfera, kije zavladala med ljudmi, 
je bila nekaj nepopisnega. Življenje je bilo popolnoma 

paralizirano, ljudje pa čisto iz sebe. Doživljali so nekaj, 
česar Amerika še ni doživela. Psihični pritisk je bil 
nevzdržen in tudi sama sem nekako padla v ta vrtinec, 
saj si z vseh koncev poslušal le o tem. Zaradi te 
vsesplošne napetosti na koncu nisem ne jedla ne spala, 
nato pa sem si rekla, le kaj mi je tega treba in skušala 
priti čimprej nazaj domov, čeprav bi morala ostati tam 
do novembra.
Sicer pa je gospa Anica tisto soboto pred tragedijo stala 
na ploščadi pod stolpnicama, ki ju zdaj ni več. "Čudila 
sem se kako je to zgrajeno in nečak mi je rekel, da gremo 
gor, če hočem. Pa nisem hotela. Rekla sem, bomo šli raje 
oktobra, ko bo manj turistov. In si mislila, kaj če kdo 
nastavi kakšno "bombico"."
Pa gospo Anico ni bilo strah kar tako, brez razloga. Med 
ogledom enega od muzejev v Washingtonu je namreč 
doživela alarm. "Naenkrat so se oglasile sirene in ljudje 
so začeli teči proti izhodom. Nato so policija in gasilci 
zaprli celo območje. Ne vem kaj je bilo, ampak za nas ni 
bilo prav nič prijetno. Tudi zato me ni prav dosti mikalo, 
da bi se povzpela na WTC. Zdaj pa teh dveh 
nebotičnikov ni več. Nekaj dni po dogodku sem bila spet 
na Manhattnu, vendar je hilo območje okoli stolpnic 
zaprto in ruševin nisi mogel videti. Hčerka mi je rekla, 
naj fotografiram, a ni bilo kaj slikati, saj običajni ljudje 

niso mogli niti v bližino nesrečnega kraja."
(Karmen Bučar)
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"MAGDALENA 2001" Prva sprtemljevalka, plakat ADIOS, avtor Roman Ražman

ZLATI BOBEN V IZOLI
Včeraj, v sredo, 3. oktobra, se je letošnji Zlati boben, največja oglaševalska 
prireditev v tem delu Evrope, preselil v Izolo.

Pravzaprav so že v torek zvečer udeležence Zlatega bobna gostili v izolski 
diskoteki Ambasada Gavioli, v sredo zvečer pa so jih na glavnem trgu, pred 
hotelom Marina, pozdravili predstavniki izolske občine in turističnega 
gospodarstva in oglaševalcem iz 34. držav ponudili tradicionalne izolske 
sardelice na žaru. Za tekoče zadeve so poskrbelki v kleti Korenika - Moškon z 

izvrstno malvazijo in refoškom.
Nekoliko kasneje se je dogajanje preselilo v stare obrate Droge, kjer so mladi 
ustvarjalci festivala Magdalena iz Maribora pripravili poseben hapening, kije 
seveda pritegnil veliko pozornost Izolanov, vendar za vse tam ni bilo prostora. 
Ker seje vse dogajalo ko je bil časopis že v tisku vam bomo podrobnosti ponudili 
v naslednji številki.

NEKAJ KRATKIH POP VESTI
Terra Folk: Slovensko-angleška turneja
Skupina Terra Folk, ki jo z Izolo povezuje marsikaj, seje od 8. avgusta mudila 
na turneji. Najprej po Sloveniji, kjer so odigrali devet koncertov ter med 
drugim nastopili na Tmfestu in kot predskupina irski plesni uspešnici 
Riverdance v Avditoriju Porotorož. Od 16. do 31. avgusta pa so gostovali v 
Angliji (London, Bristol), kjer so imeli deset koncertov. Koncert iz 12 Bar 
Cluba je neposredno prenašala internet televizija Online TV UK 
(http://www.onlinetvuk.com/12bar). Skupina, ki ji je pred kratkim izšel prvi 
album, je na vseh koncertih publiko očarala s svojim humorjem, virtuoznim 
izvajanjem in s samosvojo interpretacijo.
Fantje pridno vadijo in komaj čakajo na 
nove izzive. Še prej jih čakaj pomembni 
koncerti v Sloveniji, kot je koncert 19. 
oktobra v Teatru Tartini v Piranu. V 
ponedeljek, 29.10. nastopajo v Jazz 
klubu Gajo v Ljubljani in 9. novembra 
v živo v oddaji Jureta Longyke 
"Izštekani" na Radiu Slovenija. Marca 
pa potuje skupina Terra Folk na turnejo v 
Berlin-

BLIŽJI KONCERTI
20. oktober CETORE 
V organizaciji Mediteran festivala 
OLE LUKKOYE - (Rusija)
Trans ethno s šamanskim petjem (samo s povabili in rezervacijami)
23. oktober PRINCE OF VENICE

sobota, 6.9.2001

"TRUE PEOPLE"
Prvi večer v jesenski sezoni kluba 
Ambasada Gavioli poleg seta odličnega 
ameriškega tehno didžeja Claudea Younga 

prinaša tudi novost. Dosedanji Mezanine bo občasno deloval s konceptom Private 
večerov, ki bodo temeljili na house glasbi stalnih hišnih sodelavcev ter gostih, ki 
bodo izpolnjevali pogoje za vstop.
Claude Young prihaja iz zibelke tehno glasbe, Detroita v ZDA. Njegovo odraščanje 
je bilo tesno povezano z glasbo. Oče je bil proslavljen radijski didžej, mama pa je 
bila zaposlena v glavni distribucijski hiši v Detroitu. Claude Young je najstniška leta 
preživljal kot šolski in radijski didžej, nato ga je pritegnila elektronska glasba. 
Njegova zgodnja dela so remiksi za legende tehna, prvo resnejšo ponudbo pa je dobil 
leta 1992 za založbo 7th City Records. Izdelek je izšel pod psevdonimom Brother 
From Anothcr Planet. Leta '95 je soustanovil založbo Friction Records, prva izdaja 
na njej je Begin EP, ki ima danes zbirateljsko vrednost. Prvi izdelek v Evropi je 
Young izdal na založbi Djax-Up-Beats leta '94. Tri leta kasneje je Young podpisal 
pogodbo z belgijsko založbo Elypsia ter pri njih izdal svoj prvi album Soft Thru. Kot 
remikser je delal za precejšnje število uveljavljenih imen tehna. Njegovi talenti pa se 
ne končajo v studiu, je tudi eden izmed najbolj iskanih tehno didžejev. Rezidenci ima 
v klubih Orbit v Leedsu ter Voodoo v Liverpoolu. Svoj DJ slog opisuje kot hiter, 
kompleksen in inovativen. Kombinacija, ki obiskovalce pušča brez besed.
Poleg stalnih sodelavcev AG Sputnika in Ulixa bo v Dance Loungu vrtel še 
Marcantonio, ki prihaja iz Neaplja, italijanske tehno prestolnice, od koder prihajata 
tudi Marco Cardia in Gac*Tec. Izdaja pri založbi Southsoul Records, za seboj pa 
ima že kar nekaj uspešnih izdaj. Zgornji prostor Ambasade Gavioli pa tokrat odpira 
novi koncept večerov z imenom Private. Osnovani bodo na izbrani house glasbi 
hišnih didžejev (Eddy The Fish, Gianni Coletti, voice: Alex Donati) ter občasnih 
gostih iz tujine. V otvoritvenem večera sta to Ralph Manuel (Amnesia, Zenith Ibiza) 
in Janet. Ralph Manuel je del glasbene ponudbe promorske ekipe Zenith, ki s svojimi 
večeri gostuje po svetovno znanih klubih. V pretekli sezoni na Ibizi so imeli svojo 
rezidenco v klubu Amnesia, pretekla leta pa v Spaceu. Ralph Manuel je tudi sicer 
znan po svojih nastopih za zaključene dražbe. Vstop v zgornji prostor bo pogojeval 
strogi ’dress code' (sofisticirana eleganca, brez športnih oblačil), ki se bo občasno 
spreminjal v skladu s tematiko večera. Poleg tega si je za vstop potrebno pred samim 
dogodkom pridobiti tudi posebno vabilo, ki bo na voljo pri terenskih PR sodelavcih 
kluba. Brez vabila se v prostor spusti le toliko ljudi kot dovoljuje kapaciteta, tudi ti 
morajo upoštevati 'dress code'. Namen teh večerov je obiskovalcem ponuditi zabavo 
na nivoju. Denis Papič

BOR 

ZNANJ,A
BORZA ZNANJA IZOLA 
MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oktobrske revolucije 1, 6310 Izola, 
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

Želite postati član primorske Borze znanlaP
Pokličite Borzo znanja v Izoli ter zaupajte nam željo po znanju, 
informacijah ali spretnostih.
Zaprosili vas bomo za nekaj osnovnih podatkov, s katerimi bomo previdno 
ravnali. Če med našimi člani ni oseb, ki bi zadovoljevali vašim potrebam, 
se bomo potrudili in jih poskusili najti s pomočjo oglaševanja v medijih.

Oglaševanie le anonimno in brezplačno!

Ponudba naših članov je zelo pestra In zanimiva.
Med drugim vas lahko naši člani poučijo:
* Kako leteti z jadralnim padalom * Vse o jahanju ( tudi turnirske 
discipline)
* Kako boljše spoznati tehniko ribolova * Znanje ter tehnike igranja Tenisa
* Ponujajo pa vam tudi znanja vodnih športov-potapljanja

In po čem naši člani povprašujejo?
* Znanje solo petja * Vse o budistični meditaciji * Doživetja popotovanja 
po Bahamskih otokih * Vse o tehnikah ter načinu tetoviranja

.........in še mnogo več.

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA 
ODDELEK ZA OTROKE IN MLADINO 

vabi otroke od četrtega leta dalje na uro pravljic, 
ki bo v torek, 9. 10. 2001 ob 17. uri

v pravljični sobi v prostoru starega italijanskega vrtca, Drevored 1. maja 9. 
Poslušali bomo take in drugačne pravljice o zajčkih in drugih gozdnih živalih. 

Pridite in s seboj prinesite copatke!

LISJAK IN ZAJEC
Lisjak je postal star in tako slab, da si ni mogel več iskati živeža. Sklenil je torej, da 
se bo zadovoljil z vsako hrano, če je treba, tudi s travo. Ravno tedaj je prišel blizu 
mlad zajec in lisjak mu je rekel:"Usmili se me, zajček, in prinesi mi malo trave, da se 
nasitim!" Zajček pa mu odgovori:"Bi ti že prinesel trave, a s travo vred bi pohrustal 
tudi mene." In je odšel.
Goljufu nihče ne verjame, četudi resnico govori.
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gledališče
Kulturni center Izola / Bazoviška 4 / Tel.: 641 55 71

Ponedeljek. 8.10. ob 19.00
Šola čustvene inteligence, predavanje CDK

Četrtek. 11.10 ob 19.30 - Galerija ALGA Izola
Otvoritev razstave članov likovnega društva

POZEJDONKA
ki ga vodi akad. slikar ANDREJ TROBENTAR

v Petek. 12. 10. ob 18.00

ŽIVETI DO KONCA
Predavanje dr. Metke Klevišar

Dr. Metka Klevišar je predsednica slovenskega društva HOSPIC, ki je bilo v 
Sloveniji ustanovljeno 1995 leta. Dr. Klevišarjeva bo v svojem predavanju govorila 
o dveh temah, ki se ju običajno izogibamo : o umiranju in smrti.Biti blizu, oziroma 

spremljati umirajočega, pomeni sprejeti ga in podpirati v celoti, nuditi mu vso 
potrebno pomoč, da bo preživel poslednje trenutke svojega življenja polno in 

dostojanstveno. Vstopnine ni !

Sobota. 13.10. ob 17.00
Lutkovno gledališče Tone Čutjy

J. W: Grimm: OBUTI MAČEK
Je znana pravljica o pogumnem mucu, ki je pomagal svojemu revnemu 

gospodarju, da je postal grof in dobil za ženo samo kraljevo hčer 
Predstava za najmlajše, vstopnina : 500 SIT

Četrtek. 19.10. ob 20.00
Gledališče KGB - kabaretno glasbeni bratje 

Produkcija : Center za kulturo, šport in prireditve Izola
G. Covatta

BUH USTVARE ...IN POKUARE 
Premiera

Ni svetopisemska zgodba, ni religiozen tekst, ni blasfemičen tekst o Bogu, v njem ni nič 
božjega...o njem govorijo, da je eden najboljših italijanskih gledaliških besedil zadnjega 

časa ...in vendar besedilo BUH USTVARE IN POKVARE je tudi zgodba o ljudeh..je 
besedilo, ki ne dvomi samo v Boga, pač pa tudi v ljudi...je besedilo, ki si božje osebe 

izposoja zato, da jih ozemlji...v njem nastopajo Bog, angel, človek in prekleto šarmantna 
hudičevka, ljudje govorijo, da je to eden najboljših italijanskih tekstov, zato bo predstava 

Kgb-ja skušala to potrditi na povsem svojevrsten, privlačen in zabaven način ! 
Prevod in priredba : BORIS DEVETAK 

Režija: SERGEJ VERČ 
Scenografija: PETER FURLAN

Igrajo . BORIS DEVETAK, FRANKO KOROŠEC, MARKO FERI
Vstopnina : predprodaja 2.000 SIT, 1.800 SIT študentje, dijaki, upokojenci, na dan 

predstave : 2.200 SIT, študentje, dijaki, upokojenci 2.000 SIT.

KULTURNI CENTER IZOLA
vpisuje v naslednje šole in tečaje:

• Celoletna gledališka šola I. (učenke in učenci od 1. do 4. razreda)
• Celoletna gledališka šola II. (učenke in učenci od 5. do 8. razreda) 

Gledališko šolo bo 1 x tedensko (ob sredah) vodila mentorica Zvonka Radojevič.

• Lutkovna skupina I. (učenke in učenci od 1. do 4. razreda)
• Lutkovna skupina IL (učenke in učenci od 5. do 8. razreda)

Lutkovno skupino bo 1 x tedensko (ob ponedeljkih) vodila mentorica Tina Štirn.

• Foto delavnica 33-urni začetni tečaj (od 14. leta dalje )
• Foto delavnica 33-urni nadaljevalni tečaj (od 14. leta dalje )

Foto delavnico bo 1 x tedensko (ob ponedeljkih oz. torkih) vodil mentor Danko Petronijevič.

• Likovna šola 40-urni likovni tečaj - risba, slika (od 15. leta dalje )
Tečaj bo vodil mentor Teo Tavželj 1 x tedensko po 3 šol ure - ob ponedeljkih.

• Likovna šola 40-urni likovni tečaj - akvarel (od 15. leta dalje )
Tečaj bo vodila mentorica Tina Štirn 1 x tedensko po 3 šol.ure - ob sredah.

• Hitro učenje kitare 10-urni začetni tečaj (od 11. leta dalje )
• Hitro učenje kitare 10-urni nadaljevalni tečaj (od 12. leta dalje ) 

Tečaj kitare vodi mentor Stane Bakan (2 x tedensko).

Vpis na sedežu Kulturnega centra Izola, Bazoviška 4 
vsak dan med 8.00 in 14.00 uro ter po telefonu 641 55 71.

galerija ALGA
razstaua slik avtorice

EDE
PATRU
galerija
INSULA
petek - 5. oktober 
ob 20.00 
predstavitev 
projekta

DEAN
VERZEL

"IN VITRO”

kino ODEON
ČETRTEK, 4.10., PETEK, 5.10, SOBOTA, 6.10.,
NEDELJA, 7.10., PONED., 8.10. in TOREK, 9.10.2001

JURSKI PARK 3ob 18.30 in 20.30 pustolovski spektakel

Režija: Joe Johnston / Vloge: Sam Neill, Tea Leoni, Wiiliam H.Macy

V petek, 5.10. in soboto, 6.10. - tudi ob 22.30!
SREDA, 10.10.2001

JURSKI PARK 3 ob 18.30 pustolovski spektakel

Art KINO - Odeon
Sreda 10.10. ob 20.30 monumentalna družiska drama
Sinistrine
NOMINIRAN ZA ZLATI GLOBUS IN OSCARJA 2001 ZA NAJBOLJŠO 
REŽIJO / Režiser: Istvan Scabo
Gl. vloge: Ralph Fiennes, Rosemary Harris, Jennifer Ehle, William Hurt, 
Deborah Unger

Tri generacije madžarske židovske družine se iz skromnih začetkov 19 stoletja 
prebijajo skozi burne družbene razmere, različnih revolucij od kapitalizma, 
nacizma, komunizma do današnjih dni. Režiser Istvan Scabo že vrsto let 
razkriva temno plat nacizma in komunizma v svojih delih, posebno v trilogiji 
Mefisto, Polkovnik Redi in Hanusen (dva smo videli tudi pri nas) kjer je skozi 
usode malih ljudi, je napovedoval velike premike v Evropi. Posebno nam 
ostaja v spominu njegovo "Srečanje z Venero" 1992, nekakšna razglašena farsa 
o združeni Evropi, kjer svoboda posameznika začenja uničevalno vplivati na 
kolektivni duh evropskega orkestra. "Sunshine" nekako združuje vsa Scabova 
hotenja zadnjih let, skozi tri ure je prikazal celo stoletje družinskih konfliktov, 
vzponov in padcev. Družinska saga, polna romantičnih situacij in velikih 
ljubezni, nas spominja na "Angleškega pacienta" Anthonia Minghelle posebno 
še, ker v obeh nastopa odlični Ralph Fiennes, tokrat kar v več vlogah.
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Kontejnerji so polni

PONOVLJEN REKORDNI APRIL
V redni septembrski mesečni akciji zbiranja kosovnih 
odpadkov izolske Komunale so občani ponovili 
aprilski rekord, saj so s kosovnimi odpadki napolnili 
skupno 76 zabojnikov. Krajevne skupnosti so naročile 
kar 12 mobilnih zabojnikov, ki so bili nameščeni na 
dodatne lokacije.
Septembrska mesečna akcija zbiranja kosovnih odpadkov 
je bila prva po poletnem turističnem premoru, zato so na 
izolski Komunali pričakovali večje količine kosovnih 
odpadkov. Največ kosovnih odpadkov so zbrali krajani 
Starega mesta in Halietuma (40 %) ter v krajevnih 
skupnostih Livade in Jagodje - Dobrava (38 %). V Kortah 
in na podeželju pa so zbrali 22 odstotkov vseh kosovnih 
odpadkov septembrske akcije.
Načrtovane količine kosovnih odpadkov so dosegle 
pričakovanja, zato so lahko vsi občani preko krajevnih 
skupnosti naročali še dodatne, mobilne zabojnike na 
željene lokacije. Takih naročil je bilo v septembru 12. 
največ pa so jih naročili v krajevnih skupnostih Livade in 
Jagodje - Dobrava (skupaj 5).
Že ta konec tedna, od 5. do 8. oktobra, pa se redno 
mesečno zbiranje kosovnih odpadkov ponovno začenja na 
izmeničnih zbirnih točkah v krajevnih skupnostih Staro 
mesto in Halietum. Naslednji petek, 12. oktobra, bodo 
delavci izolske Komunale zabojnike namestili na zbirne 
točke v krajevnih skupnostih Livade in Jagodje - 
Dobrava, tretji konec tedna v oktobru pa bodo kosovne 
odpadke zbirali v krajevni skupnosti Korte in v zaselkih 
na podeželju.
Vsem občanom so tudi tokrat na razpolago dodatni 
mobilni zabojniki, ki jih lahko naročijo preko krajevne 
skupnosti.

GOSTILNA TRATTORIA

ISTRA# ISTRIA
ZAPOSLIMO KV KUHARJA 

S POZNAVANJEM ISTRSKE KUHINJE
Informacije na tel.: 041 345 605

ČUSTVENA INTELIGENCA
Pojem 'čustvena inteligenca' postaja s časom vse glasnejši in 
pomembejši. Tako psihologi ugotavljajo velik pomen čustvenih 
spretnosti na različnih področjih človeškega delovanja. Raziskave 
so pokazale, da so ljudje z razvito čustveno inteligenco boljši 
vodje, sodelavci, prijatelji, starši, partnerji in da so prav ti ljudje v 
življenskih situacijah bolj prilagodljivi.
Poglejmo, kaj se skriva za besedami 'čustvena inteligenca'. Pod 
besedo čustvena bi lahko razumeli, da gre za funkcijo naših čustev 

oziroma naše duševnosti ter daje inteligenca predajati se tem čustvom, 

ko nas preplavijo in jih neomejeno izražati. Vendar pa gre za nekaj več: 

čustvena inteligenca je usklajeno delovanje in sodelovanje našega 
razuma in duševnosti. Ne gre zgolj za predajanje našim čustvom, pa naj 

bo to jeza ali ljubezen ali kaj tretjega, ampak gre za poglabljanje v naše 
občutke, za nekakšno analizo čustev in v skladu s tem za ustrezno 
izražanje čustev, ne da bi s tem škodovali sebi ali prizadeli druge ljudi. 

Vse to pa zahteva kar veliko mero pozornosti in zavedanja: kaj ta 
trenutek občutimo, kako se počutimo, zakaj smo jezni, žalostni... Vsa 

ta vprašanja nam pomagajo, da luščimo plasti naše duševnosti in se 
tako bližamo sporočilu, ki nam ga čustvo prinaša. Ko pri sebi 

prepoznavamo notranje vzgibe naše duševnosti in njenega delovanja, 
bomo lahko v veliko večji meri pripomogli tudi k kvalitetnejšim 

odnosom in medsebojni komunikaciji. Poznavanje svojih čustev in 
potreb se odraža v razumevanju potreb drugega, kije lahko naš partner, 

otrok, prijatelj ali sodelavec. To pa vodi k sožitju bivanja, kjer je lahko 
vsak trenutek dragocena izkušnja, ki nas vzpodbuja k rasti.

Prav temu je namenjen program 'Šola čustvene inteligence', kije plod 

večletnega poglabljanja in izkušenj sodelavcev CDK - Zavoda za 

izobraževanje in vzgojo. V Šoli čustvene inteligence se naučimo 

sprostiti telo in duševnost, urimo se v komunikacijskih spretnostih, 

tako verbalnih kot neverbalnih, učimo se razmejevati odgovornost v 

medsebojnih odnosih, razvijamo empatijo (razumevanje in vživljanje v 

drugega) ter spoznavamo pomen in vlogo čustev. Naj dragocenejši 

trenutki šole so praktične vaje in pogovori o konkretnih težavah in 

vsakdanjih življenskih izzivih.

Kako program poteka in kaj vse počnemo v tej šoli, pa bomo 
spregovorili na odprtih predavanjih, kjer se bomo dotaknili teme 
medsebojnih odnosov in komunikacije, čustvene inteligence, ter 
podrobno predstavili sam potek programa. Možen bo tudi vpis.

___________________________ Šola čustvene inteligence: Rožana Grdina

Predavanja in vpisovanje bo:

Ponedeljek 8.10. ob 19 uri, Kulturni dom Izola
- Medsebojni odnosi in komunikacija
Sreda 17.10. ob 19 uri, Krajevna skupnost Portorož

- Kako razvijati čustveno inteligenco 
Ponedeljek 22.10. ob 19 uri, Gledališče Koper

- Kako ravnati s čustvi
Vstop je prost.

DALAI LAMA RAZPRODAN
Po nekaterih informacijah je oktobrsko predavanje tibetanskega 
verskega voditelja Dalai Lame v dvorani Tivoli že razprodano. 
Glede na izjemen interes pa organizatorji obiska, Univerza v 
Ljubljani in Društvo prijateljev Tibeta išče možnosti za 
organizacijo še enega predavanja pred odhodom Dalai Lame na 
Hrvaško.

OKTOBRA TUDI JOGA
V času med 21. in 27. oktobrom 2001 bo Slovenijo ponovno 
obiskal svetno znani učitelj Joge Paramhans Svvami 
Maheshvvarananda, avtor sistema "Joga v vsakdanjem življenju".
V okviru "Turneje za svetovni mir" je predviden mednarodni Joga 
seminar, vrsta javnih predavanj po večjih slovenskih mestih in 
medverska molitev za svetovni mir.



KRIMIN ALIJE
Lahko hi rekli da je za nami dolkaj dolgočasen teden, saj med 
zabeležkami izolskih policistov nismo našli nič vznemirljivo 
drugačnega, kar sicer krasi izolski krimi vsakdan. Tam so nekaj 
ukradli, drugje vlomili v avto, malo so se prepirali in tepli, sicer pa 
nič posebnega. Seveda je mogoče, da policisti za kakšna dejanja niti 
ne vedo, še bolj verjetno pa je, da je trgatev tako zaposlila dobre in 
hudobne, da so morali dogodki za zapisnik malo počakati.

ZAPRTI ROPARJI Z MEDOŠEV
Najpomembnejši dogodek je seveda priprtje osumljencev ropa, ki seje 

zgodil v Medoših tistega leta 1998. Na koprskem okrožnem tožilstvu so 

namreč zahtevali preiskavo proti petim mladim osumljencem iz 

Ljubljane, Kamnika in Kopra. Gre za 27. letnega M.Č., 24. letnega 

Z.M., enako starega S.G., 30 letnega M.J. in 29. letnega D.R.

Kaj se je dogajalo tistega januarja pred tremi leti v Medoših? V 

dopoldanskih urah sta tam potrkala na vrata stanovanjske hiše dva od 

osumljenih mladeničev in se predstavila kot delavca Elektra. Ob vstopu 

v hišo sta gospodarju, kije bil takrat sam doma, nataknila lisice in mu z 

lepilnim trakom zvezala noge, potem pa sta se, očitno s sodelovanjem 

tretjega soudeleženca, lotila iskanja denarja. Očitno so bili fantje 

prepričani, da imata starejša zakonca doma večjo količino denarja, saj 

so njihov avtomobil opazili v bližini hiše že nekaj dni pred tem. Med 

iskanjem denarja ali kakšnih drugih vrednosti se je domov vrnila žena 

in tudi njo so zvezali ter nadaljevali z iskanjem, ki pa jim je navrglo 

vsega 3.000 tolarjev plena.

Po tako neuspešnem ropu so se nepridipravi odpeljali z belo "pctko" 

proti Izoli, izsledili pa so jih s temeljitim poizvedovanjem in 

strokovnim delom kriminalistov, ki so primer, kot kaže, razrešili po 

nekaj več kot treh letih. Zoper trojico, ki je neposredno sodelovala pri 

ropu starejših zakoncev v Medoših je preiskovalni sodnik odredil 

pripor.

NEZNANI AVTOLIČAR
Neznanec je v Kortah z rdečim avtoličarskim razpršilcem nenaročeno 
pobarval dve vozili istega lastnika. Gre za osebno in za tovorno vozilo, 

ki seveda zdaj ne dajeta posebej lepega videza, tako da bo ponovno 

barvanje kar lep strošek. O dogodku je, zaradi kaznivega dejanja 

poškodovanja tuje stvari, seznanjen tudi tožilec.

ŠE ENA KORTEŽANSKA
V stanovanjski hiši v Kortah je tuj državljan na začasnem delu pri nas 

izvajal keramičarska dela. Tistega dne sta v omenjeni objekt prišla še 

dva izvajalca in kot vse kaže je eden od njiju izkoristil priložnost in 

prvoomenjenemu keramičarju ukradel denarnico v kateri je ta imel 300 

DEM.

OČISTIMO OKOLJE
Iz enega od stanovanj so lastniki pred stanovanjski blok odnesli več 

rabljenih kuhinjskih elementov, ki so bili, nekomu očitno všeč, saj so 

čez čas lastniki opazili, da eden od elementov manjka. Čeprav ni šlo za 

veliko vrednost so oškodovanci dejanje vseeno prijavili.

APOKALIPTIČARKA
Žena enega od izolskih "jezdecev apokalipse" se je malo neprimerno 

obnašala in se končno sprla z Izolanom. Spor jo je tako razvnel, daje 

brcala v stole in se pri tem udarila v nogo. Seveda je vse skupaj peijavila 

policiji in krivdo naložila omenjenemu Izolanu, vendar so se dečki 

odločili, da bodo k sodniku za prekrške poslali kar omenjeno 

nogometašico.

VROČICA SOBOTNE NOČI
V zgodnjih jutranjih urah sta se sprla in nato še stepla dva Izolana. 

Seveda tega nista počela zaradi različnih pogledov na teroristični napad 

v New Yorku ampak zaradi "plesalke". Nikakor se nista mogla 

dogovoriti o tem s kom bo plesalka preživela tisti majhen ostanek noči. 

Kdo je bolj upravičeno ljubosumen pa bo moral odločiti sodnik za 

prekrške.

OBUL SE JE
V osnovni šoli je bila učenka z lepimi novimi čevlji, ki pa niso za 

razred ampak jih pustila na hodniku, tam kjer se to normalno počne. Pa 

je žalostno ugotovila, da ji je čevlje, vredne skoraj 10 tisočakov nekdo 

ukradel. Storilca ali še verjetneje storilko bodo dečki gotovo odkrili.

KOLIKO SMO PILI
Policisti so pri enemu od voznikov namerili 1.41 g/kg alkohola, bolj 

problematičen pa je voznik iz Izole, ki vozi brez vozniškega dovoljenja, 

je velikokrat vinjen in sploh počne podobne stvari. Policisti so ga že 

večkrat poslali k sodniku za prekrške, vendar to očitno ne pomaga prav 

dosti.

GNEČA V LADJEDELNICI
Te dni so ob obalo izolske ladjedelnice privezane tri povsem enake 

tovorne ladje, kar bi lahko pomenilo, da bodo imeli v ladjedelnici 

dela še za nekaj mesecev. Toda v resnici ne gre za popravilo treh 

povsem enakih ladij 

istega lastnika ampak za 

njihovo prodajo. Pred 

tem jih bodo v 

ladjedelnici pregledali 

in ocenili, ko bodo 

dobile kupca pa bodo c'č>.; 

zapustile obalo izolske ' 

ladjedelnice.

MALI OGLASI
-KUPIM KINDER IGRICE - FIGURICE, tel 640 12 00
- PRODAM RAČUNALNIK Intel Pentium 120 Mhz, 16mb RAM, 1 GB HD, zvočna 
Sound Blaster AWE 16, grafična na osnovni plošči, monitor Belinea 15inch 
1024X768pri75Hz za 55.000 SIT
-VIKEND PRODAM, 15km iz Ljubljane proti Gorenjski na parceli 1700m za 27 MIO 
SIT. tel 031-857 758 zvečer
- SOBO ODDAM dijaku ali študentu v Izoli. UGODNO 031 - 342 567
- Najamem MANJŠO PODNAJEMNIŠKO SOBO v starem delu mesta.
Najemnina: do 20.000 mesečno. Tel.: 64 00 010 (Samo)
- V Jagodju PRODAMO SLIVE. Če jih naberete sami boste plačali 70 SIT 
KILOGRAM, tel: 641 37 78 ali 041 426 886,
- KUPIM RIBIŠKI ČOLN do 3,5m . tel: 041 - 740 902 (Marko)
- ZAKONCA brez otrok iščeva sobo za daljše obdobje v Izoli ali Kopru. Plačava 
polovico vaših položnic(denar dobite vsak zadnji dan v mesecu) tel: 031 - 435 148
- UGODNO PRODAM električno peč za centralno ogrevanje Panterm 6Kw ali 12 Kw, 
kompletno z vso opremo, tel: 641 44 15
- KUPIM BIVALNI kontejner (neopremljen, ni pa pogoj) ali kamp prikolico. Cena do
230.000 SIT (v 12 mesečnih obrokih po 19.000 sit) Pogoj že vgrajena kopalnica in 
vsaj ena vtičnica za elektriko, tel 031 - 435 148
- Dne 4.9. zjutraj sem v Izoli izgubila vrečko s fotografijami in negativi na ime Bevitori. 
Poštenega najditelja prosim, če jih lahko pusti v trgovini Art Foto v Drevoredu 1. maja.
- Prodam BX, vozen, neregistriran za 100.0Q0 SIT ali po dogovoru. Tel.: 040/687-102
- Izgubil se je majhen, kratkodlak rjav psiček pasme "Čivava". Najditelju nagrada
200.000 SIT. Tel.: 040/327-328
- Poceni prodam trajno žarečo peč (drva - premog). Tel.: 640-22-28
- Kombinirana peč za centralno kurjavo 35.000 kcal (trda goriva ali kurilno olje) skupaj 
z gorilcem izredno poceni. Tel.: 640-22-28
- TRIČLANSKA DRUŽINA vzame v najem za daljše obdobje starejšo hišo ali stanovanje 
v Izoli, tel 031/408 307
- PRODAM ZEMLJIŠČE (780 m2) sredi Nožeda pri Maliji. Zdaj je to obdelan vinograd. 
Cena po dogovoru. Tel.: 641 61 51
- ZA ENO LETO NAJAMEM SOBO s kopalnico v Izoli ali okolici. Tel.: 031 690 163 
(Martina)
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PREBOJ ZA CISTO MORJE

Marsikdo je presenečeno opazoval rovokopača, kije konec prejšnjega tedna zasekal 
v veliki pomol in ga prerezal na pol. Pa je v bistvu šlo za dogovorjen gradnbeni 
poseg s katerim bodo v pomol vgradili velike betonske cevi, ki bodo imele zelo 
pomembno ekološko funkcijo. Po mnenju strokovnjakov naj bi namreč omogočile 
kroženje morskega toka po zalivu, saj bi se zaradi dograditve tretjega pomola tok 
lahko tudi ustavil in se izognil zalivu, to pa bi pomenilo počasno umiranje flore in 
favne ter onesnaževanje vode. Že tako bi bilo treba zaliv na nekaterih mestih 
poglobiti, saj se je v zadnjih letih nabralo za meter in več mulja, tako da globina 
ponekod ne presega slabih dveh metrov.

NOV ZD NE PUŠČA VEČ
Ob močnem deževju v drugi polovici oktobra je kar nekaj razburjenja povzročila 
vest, da novozgrajeni zdravstveni dom pušča kot sito. Seveda smo vsi najprej 
pomislili na ravno streho, kije seveda občutljiva na te vrste vremenskih nevšečnosti, 
vendar smo izvedeli, da je dejansko šlo za zamakanje ob okenskih okvirjih in pri 
svetlobnih jaških. Izvajalec del je vsa mesta zabeležil in ob koncu deževja so jih 
dodatno zaščitili s silikonsko maso tako da se podobne težave ne bi smele več 
ponavljati. Sicer pa te dni delavci montirajo pisarniško in drugo opremo v 
posamezne ambulante ter zaključujejo dela v kotlovnici, kije po svojih kapacitetah 
zares impresivna in bo služila ogrevanju zdravstvenega doma, vrtca, osnovne šole in 
kulturnega doma.

MOTOHOV KO’

Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 641 40 33, 641 31 06 
ODPRTO VSAK DAN OD 11.00 do 01.00

T"

ob ponedeljkih zaprto
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ROČNA in VODNA MASAŽA 
FINSKA in TURŠKA SAVNA 
MEGA SOLARIJ

V sodelovanju z Evropsko banko za obnovo in razvoj IEBRDj in Phare 
Programom Evropske unije je Banka Koper pripravila ugodno ponudbo 

kreditov za proizvodno in storitveno deiavnost. Ponudba kreditov je 
namenjena za financiranje dejavnosti malih in srednja velikih podjetij 

ter samostojnih podjetnikov.
Značilnosti kredita:

■ investicijski krediti in krediti za financiranje obratnih sredstev 
■ višina kredita je omejena na 125.000 evrov 

- možnost koriščenja kredita v evrih ah v tolarjih (valutna klavzula)
■ obrestna mera za kratkoročne kredite EURIBOR * 1.4 odstotne točke
■ obrestna mera za dolgoročne kredite EURIBOR e 1,7 odstotne točke

■ odplačilna doba do 5 let.
Za vse informacije se lahko obrnete v na/bližjo enoto Banke Koper.

Banka Koper d.d., Pristaniška 14, 6502 Koper 
www.banka-koper.si

Petek

oblačno 
max 20 
min. 13

Sobota

oblačno 
max. 22 
min. 16

Nedelja
O

CP

oblačno 
max. 21 
min. 15

Četrtek

deževno 
_ max 21 
--- min. 15
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